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CİHAN KOÇEREDİTÖR

u şehirde büyü-
yen, bu şehirden güç 
alıp beslenen ve bu 
şehri hep ön planda 
tutmayı hedefleyen 
üyelerden oluşan bir 
dernek olarak GAGİ-

AD her alanda örnek teşkil etmeye 
devam ediyor, Genç Çizgi de der-
neğimizin örnek teşkil ettiği alan-
lardan bir tanesi. 

Yeni komisyonumuzun ilk icraatı 
olan 38. Sayımızı sizlerin beğenisi-
ne sunduktan sonra şu anda elinize 
aldığınız 39. Sayı için hummalı bir 
çalışmaya başladık.  Aradan geçen 
süreçte değerli komisyon üyele-
rimiz ile sizlere güzel bir çalışma 
sunabilmek için büyük çaba sarf 
ettik.  Bu çabaların ve derneğimi-
zin yoğun çalışmalarının bir sonu-
cu olarak yine zengin bir içerik ile 
karşınızdayız.  

Her zaman belirttiğimiz gibi, Genç 
Çizgi hem birbirimizle koordine 
olmamız, hem de neler yaptıkla-
rımızı dışarıya & 3. kişilere an-
latabilmemiz için çok önemli bir 
materyal.  1500’den fazla kişiye 
dağılan bu dergi bizlerin en önemli 
iletişim araçlarından.  

GAGİAD ile ilgili her detay gibi 
Genç Çizgi de detaylı düşüncelerin 
ve büyük emeklerin ürünü.  Yakla-

şık 22 yılın profilini ortaya koyan 
38 Genç Çizgi sayısı aynı zamanda 
şehrimizin ve üyelerimizin geldiği 
noktaları da ortaya koyuyor.

Yine bu sayıda da sizlere iki dergi 
arasındaki zaman diliminde nelerle 
meşgul olduğumuzu özetlemeye 
çalıştık.  Bu dönemde en önemli 
faaliyetlerimizden bir tanesi ciddi 
bir katılım ile gerçekleştirdiğimiz 
Kentsel Güç Küresel Rekabet iş 
forumu idi.  Taner Berksoy, Deniz 
Gökçe ve Erhan Arslanoğlu’nun 
katılımlarıyla gerçekleşen forumda 
Gaziantep’i ve Türkiye ekonomisi-
ni tartıştık.  Yine dergimizde sosyal 
faaliyetlerimize, ziyaretlerimize, 
projelerimize, komisyonlarımızın 
ve kadınlar kurulumuzun değerli 
faaliyetlerine yer verdik.  

Yeni bir Genç Çizgi dergisi ile yine 
karşınızda olmaktan büyük bir 
mutluluk ve gurur duyuyor, keyifle 
ve ilgiyle okuyacağınız ümit edi-
yorum.  Dergimize destekleri için 
reklam veren kuruluşlara ve daha 
önemlisi değerli katkılarından do-
layı Basın ve Yayın Komisyonu 
üyelerimize teşekkür ediyorum. 

Her türlü görüş ve öneriniz için  
basin@gagiad.org.tr adresinden 
bizlere ulaşabilirsiniz.

Saygılarımla.
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onbaharın son günlerini yaşadığı-
mız bu ayda Dünya, Türkiye ve Gaziantep 
gündeminde önemli gelişmeler yaşadık. 
Hem bölgemizde hem de komşu ülkeleri-
mizde yaşanan ekonomik, siyasi istikrar-
sızlıklar ve iç savaşlar ülkemizi ve bölge-

mizi oldukça etkiledi. Toplum ve ülke olarak duyarlı 
ve sağduyu ile hareket etmek bu dönemde en büyük 
anahtarımız olacaktır.

Geçtiğimiz günlerde Gaziantep olarak ilk kez düzenle-
nen ve dünyanın birçok ülkesinden firmaların katıldığı 
bir fuara ev sahipliği yaptık. Şehrimiz tekstilde dünya 
ekonomisine büyük etkileri olan bir şehir. Eylül ayın-
da başarılı bir ihracata imza attık. Geçen yıla göre 12.9 
artışla 622,6 milyon dolarlık ihracat yaptık. Bölge ül-
kelerde yaşanan sıkıntılara rağmen başarılı bir ihracat 
yakalamamız bizler için çok iyi. Ancak uzun vade de 
düşünürsek yeni pazar bulmak ve yeni yatırımlar yap-
mak bizi daha da başarıya götürecektir.

Derneğimize, şehrimize ve ülkemize katkıda bulun-
mak bizlerin öncelikli görevleri arasında yer alıyor. 
Geçtiğimiz aylarda gerçekleşen Gaziantep Kent Kon-
seyi Genel Kurulu ile Kent Konseyi Yürütme Kuru-
lunda görev almaya başladım. Bu Yürütme Kurulu ile 
şehrimizin sorunlarına, kalkınmaya ve kentin refahı 

ile ilgili problemlere farklı bir perspektiften bakıp 
kent vizyonumuzu geliştirmeyi hedefliyoruz. Gagiad 
olarak önümüzdeki dönemimiz boyunca planladığı-
mız ve hedeflediğimiz birçok önemli projelerimiz var. 
Bunlardan en önemlisi siz bu satırları okurken üye-
lerimizle beraber gerçekleştireceğimiz Gürcistan İş 
Gezisi. Bu gezide önemli iş temaslarında bulunacağız. 
Aynı zamanda büyük ailemiz Gagiad’ımızın 21. Yılını 
kutlayacağız. Konfederasyonumuz Tügik’in en büyük 
organizasyonu olan Tügik İş Zirvesi’ne katılacağız. 

Önemli ve riskli süreçlerden geçtiğimiz bu dönemde 
ülkemize ve tarihimize en çok yakışan barış ve huzu-
rumuzun korumak olacaktır. Bu bağlamda 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramımızı Kutluyor, ülkemizin daha 
çağdaş daha aydınlık geleceğe yürümesini umut edi-
yorum. Bu konuda kadın  erkek genç demeden hepi-
mize önemli görevler düşüyor. Gençlerimizin iş dün-
yasında, siyasette, diplomaside meslek ve sivil toplum 
kuruluşlarında başarılı bir şekilde yer almalarını ülke-
mizi başarıya götürecek önemli bir olgudur. Ülkemiz  
çocuklarımızın bize emanetidir. 
 
Büyük bir emek ve titizlikle hazırlanan Genç Çizgi-
mizin 39. Sayısını keyifle okumanız dileğiyle sevgi ve 
saygılarımla…

S

TANER ÖZDURAK
Gaziantep Genç İş Adamları Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı

BAŞKAN’DAN 07

Merhabalar,
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GAGİAD’IN GELENEKSEL RESİM YARIŞMASI BU SENE DE

 TEMASIYLA YAPILDI
SU=HAYAT

GAzİAntep Genç İş ADAmlArı Derneğİ’nİn 
çevre HAftAsı DolAYısı İle Düzenlenen, suYun 
tAsArruflu KullAnımı “su=HAYAt” Konulu resİm 
YArışmAmız İl mİllİ eğİtİm müDürlüğü’ne BAğlı 
seçİcİ Kurulun DeğerlenDİrmesİ İle sonuçlAnDı.

art ayı içe-
risinde du-
y u r u s u n u 
yaptığımız, 
16 Mayıs 
2014 son 

başvuru tarihi olan yarış-
mamıza İl ve Merkez İlçe 
Devlet okulları arasından 
200’ün üzerinde öğrenci 
katıldı.

Seçici kurulun seçim yap-
makta zorlandığı birbirin-
den değerli eserler arasında 
dereceye giren öğrenciler 
için düzenlenen ödül töre-
nine çok sayıda okuldan 
pek çok öğrenci ve idari 
kadro katıldı.

Yüzlerce eser arasından se-
çilerek 

M

1.

FAALİYETLER08
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• 1.lik Ödülü büyükşahin-
bey ilkokulu ve ortaokulu 
öğrencisi Zeynep doĞan’a 
dizüstü bilgisayar,

• 2.lik Ödülü Mehmet şahin 
batmazoğlu ortaokulu Öğ-
rencisi nefise SÜrer’e tab-
let bilgisayar,

• 3.lük Ödülü Kılıçarslan 
ortaokulu öğrencisi Melisa 
taLan’a dijital fotoğraf ma-
kinesi ve 

• Mansiyon ödülü Kocatepe 
ortaokulu okulu öğrencisi 
berfin daYan’a tam teşek-
küllü bir resim çantası hediye 
edildi.

2.
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Yarışmamıza katılan ve tö-
rende bulunan tüm öğrenci-
lere de yeteneklerinden dola-
yı resim setleri hediye edildi.
Geleceğimizin teminatı ço-
cuklarımıza ve gelişmenin 
en temel noktası eğitim ala-
nında her zaman destek ve-
ren ve her türlü eğitimsel 
faaliyette yer almaktan mut-
luluk duyan bir sivil toplum 
kuruluşu olarak, bu tarz sos-
yal ve yetenek yarışmaları-
nın öğrencilerin fiziksel ve 
zihinsel motivasyonlarını 
arttıracağını inanıyor tüm 
öğrencilerimize eğitim öğre-
tim yaşamlarında başarıları-
nın devamını diliyoruz

GAZİANTEP BüYüYoR 
EMNİYET GüçLENİYoR

GaZiantep 
e M n i Y e t 
MÜdÜrLÜ-
ĞÜ tarafından 
yürütülen Ga-
ziantep Büyü-

yor Emniyet Güçleniyor 
projesine destek veren 98 
bağışçıya teşekkür plaketi 
verildi. Törene Gaziantep 
Valisi Erdal Ata, Gaziantep 
İl Emniyet Müdürü Ali Ge-
zer, Cumhuriyet Başsav-
cısı Abdullah Bayır, OSB 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Cahit Nakıboğlu, GSO 
Yönetim Kurulu Başkanı 

Adil Konukoğlu, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Taner 
Özdurak, Belediye Baş-
kanları, hayırsever sanayi-
ciler katıldı.

Derneğimizin ve ayrıca 
Yönetim Kurulumuzun da 
destek verdiği projede te-
şekkür plaketini derneği-
miz adına Yönetim Kurulu 
Başkanımız Taner Özdurak 
aldı. 

Yapılan törende proje kap-
samı hakkında bilgiler ve-
rildi. 

G

Mansiyon3.

GAzİAntep BüYüYor emnİYet 
GüçlenİYor KAmpAnYAsınA 2 ArAçlA 

KAtılAn GAGİAD’A plAKet
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aGiad dernek merke-
zinde eğitim salonunda 
yapılan eğitimlere ilgi 
yoğundu.
Katılımcılar eğitim so-

nunda belgelerini alarak KOSGEB 
desteklerinden 30.000 TL hibe ve 
teminat mektubu karşılığında 70.000 
TL iki yıl sonra ödemeli faizsiz kredi 
imkanı yakalayacaklardır.

G

KIR KABUğUNU
fİKrİne HAYAt ver 

GİRİŞİMcİLİK EğİTİMLERİMİZ
TAMAMLANDI 

uLuçKa merkezinde ofis, labora-
tuar, danışmanlık, finans desteği, 
eğitim, network imkanlarından 
yararlanan katılımcılar Yönetim 
Kurulu Başkanımızdan mentörlük 

eğitimi aldılar. Adayların proje fikirlerini dinle-
yen Yönetim Kurulu Başkanımız Taner Özdu-
rak yenilikçi iş fikri olan katılımcılara bilgi ve 
tecrübelerinden bahsettiK

Yönetİm Kurulu 
BAşKAnımız tAner 

özDurAK GAzİAntep 
ünİversİtesİnİn Dü-
zenleDİğİ Kır KABu-
ğunu fİKrİne HAYAt 
ver enteGGre pro-

jesİnDe İş fİKrİ olAn 
14 KAtılımcıYlA Bİr 

ArAYA GelDİ.

GAGİAD ve KosGeB 
İşBİrlİğİ İçerİsİnDe 
Düzenlenen 7. ve 8. 

uYGulAmAlı GİrİşİmcİlİK 
eğİtİmİ tAmAmlAnDı.
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peKYoLu KaLKınMa 
ajanSı Genel Sekreteri Dr. 
Bülent ÖZKAN ve GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Taner 
Özdurak tarafından imzalanan 
sözleşmede proje için ilk adım 

atıldı. Projenin yatırımcılar için reh-
ber niteliği taşıyacağını vurgulayan 
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Taner Özdurak şunları kaydetti: “ 
Bu proje kapsamında 5 farklı sektör 
belirleyeceğiz. Bu sektörlerin fizibi-
litelerini oluşturup yatırımcılara reh-
ber olacak raporlar hazırlayacağız. 
Söz konusu raporlarda bir sektöre 
yatırım yapılırken o piyasanın duru-
mu, kuruluş yerinin doğru seçilmesi, 

maliyet tablolarının oluşturulması, 
teknoloji kullanımı gibi faktörlerin 
hepsinin oluşturulup değerlendir-
mesi konusunda detaylı bilgiler yer 
alacaktır. Amacımız; yatırım yapı-
lırken yatırımının ne kadar fizibıl 
olduğunun araştırılması gerektiğini 
vurgulayıp, yatırımcıları doğru yatı-
rımlara yöneltmektir.’’ dedi. Özdurak 
bu kapsamda fizibilite de nelere dik-
kat edilmesi gerektiği, fizibilitenin 
kapsamında neler olması gerektiği, 
fizibilitelerde hangi hesaplamalara 
dikkat edilmesi gerektiği konuların-
da da potansiyel yatırımcıların aydın-
latılmasının planlandığı belirtti.

İpekyolu Kalkınma Ajansı Genel 
Sekreteri Dr. Bülent ÖZKAN ise pro-
jenin pilot bir proje olduğunu vurgu-
layarak; “Yatırımlarda Fizibilitenin 
Önemi projesine vermiş olduğumuz 
destek, doğrudan faaliyet desteği 
kapsamında bir sivil toplum kurulu-
şuna ilk defa verilmiş bir destektir. 
Sivil toplum kuruluşları bir şehrin en 
önemli kurumları arasında gelmekte-
dir. GAGİAD da Gaziantep için çok 
önemli bir dernektir. Bu proje, ana 
fikri ile yatırımcılara yön gösterecek 
bir projedir ve yatırımcılara yol gös-
terecek bu tip projeler için her türlü 
desteğe hazırız.” dedi

İ

GAzİAntep Genç İşADAmlArı Derneğİ (GAGİAD), 
İpeKYolu KAlKınmA AjAnsı İle ‘‘’YAtırımlArDA 

fİzİBİlİtenİn önemİ’’ projesİnİn sözleşmelerİnİ 
İmzAlADı. 

İpeKYolu KAlKınmA AjAnsı İle
“YATIRIMLARDA

FİZİBİLİTENİN ÖNEMİ” 
projesİ İmzAlAnDı
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GAGİAD AİLESİ RAMAZAN 
GEcESİNDE BİR ARAYA GELDİ

BİZDEN HABERLER14

GAGİAD üYelerİ İftAr 
Yemeğİ ve sAHur 

eğlencesİnDe Bİr 
ArAYA GelDİ.

ÜYÜK GAGİ-
AD Ailesi ola-
rak yoğun ilgiy-
le gerçekleşen 
iftar yemeğimiz 
keyifli bir sahur 

programı ile devam etti.
Geceye katılan çocukları-
mız da kendileri için ayırılan 
özel bölümde eğitmenlerle 
el becerileni geliştirici ak-
tiviteler, takım oyunları ve 
yaratıcı çalışmalar yaparak 
eğlenceli saatler geçirdiler.

B
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1. Sanko dış tic. a.ş.
2. naksan plastik ve enerji San. ve tic. a.ş.
3. Köksan pet ve plastik amb. San. ve tic. a.ş.
4. Sanko teks. işletmeleri San. ve tic. a.ş.
5. Sayınlar ihr. ith. ve tic. a.ş
6. acarsan Makarna un Gıd. inş. San. ve tic. a.ş.
7. Mutlu Makarnacılık San. ve tic. a.ş.
8. Süper Film ambalaj San. ve tic. a.ş.

9. Gülsan Sentetik dokuma San. ve tic. a.ş.
10. ipek Yem ve Gıda San. tic. a.ş.
11. Canan iplikçilik San. ve tic. a.ş.
12. Selçuk iplik San. ve tic. a.ş.
13. ritaş paz. iç ve dış tic. a.ş.
14. tat Makarnacılık San. tic. a.ş.
15. royal halı iplik tekstil Mobilya San. ve tic. a.ş.
16. Motif iplik San. ve tic. Ltd. şti.

TüRKİYE’NİN EN çoK İHRAcAT YAPAN 1000 FİRMASINDAN

16’sı GAGİAD’lı
Türkiye ihracaTçılar Meclisi’nin (TiM), 2013 
yılı Türkiye’nin en çok ihracaT yapan 1000 

firMasını açıkladı. TiM’in açıkladığı 1000 firMa 
içerisinde, GazianTep’Ten 67 kuruluş yer aldı. 

Bu firMalardan 16’sının GaGiad’lı olMası Gurur 
kaynağıMız oldu.

1. Kaşmir halı San. ve tic. a.ş
2. akteks akrilik iplik San. ve tic. a.ş.
3. ipek Yem ve Gıda San. tic. a.ş.
4. Zeki Mensucat San. ve tic. a.ş.
5. Canan tekstil San. ve tic. a.ş.
6. ritaş Kimya ve tekstil San. tic. a.ş

7. angora halı San. ve tic. a.ş
8. tat Makarnacılık San. ve tic. a.ş
9. Motif dokuma halı ve tekstil San. ve tic. a.ş
10. Ünal Sentetik dokuma San. ve tic. a.ş.
11. eruslu tekstil San. ve tic. a.ş.

TüRKİYE’NİN İKİNcİ 500 BüYüK SANAYİ KURULUŞUNUN

11’i GAGİAD üYesİ
isTanBul sanayi odası (iso) 

Tarafından yapılan 2013 yılı 
“Türkiye´nin ikinci 500 Büyük 
sanayi kuruluşu” açıklandı. 

sıralaMada şehriMiz, Bir önceki 
yıl Göre firMa sayısını 27 ‘den, 

33´e yükselTTi. Bu 33 GazianTep’li 
firMadan ise 11’i GaGiad’lı
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KENTSEL Güç, KüRESEL 
REKABET II

EFSANE EKoDİYALoG
GazianTep Genç 

işadaMları 
derneği (GaGiad) 

Tarafından 
‘kenTsel Güç, 

küresel rekaBeT 
ıı efsane 

ekodiyaloG’ 
konulu 

konferans 
düzenlendi.

ehitKaMiL KÜL-
tÜr ve KonGre 
MerKeZi’nde dü-
zenlenen konferansa 
Gaziantep Milletvekili 
Nejat Koçer, Şehitka-
mil Kaymakamı Meh-
met Aydın, Gaziantep 
Ticaret Odası Başka-

nı Eyüp Bartık, GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Taner Özdurak, GA-
GİAD üyeleri ve öğrenciler katıldı. 
Konferansa Ekonomist Deniz Gökçe, 
Taner Berksoy, Erhan Arslanoğlu 
konuşmacı olarak katıldı. Kentsel 
Güç Küresel Rekabet II Efsane Eko 
Diyalog programına destek veren 

altın ve gümüş sponsorlara plaket 
ve belge takdimi yapıldı. Ardından 
GAGİAD’ın kuruluşu ve faaliyetleri-
ni anlatan sinevizyon sunuldu.

Programa katılımın yoğun olduğu 
gözlenirken, ekonomistler gelişen 
ekonomik süreç, döviz piyasası, faiz, 
borsa, para üçgenindeki hareketlilik 
ve yurt dışı gelişmelerinin değer-
lendirmesini yaptı. GAGİAD Yöne-
tim Kurulu Başkanı Taner Özdurak, 
“Şimdi telefonlarla iş yerlerimizi yö-
netmeye çalışıyoruz. Zor ve keskin 
bir geçiş, bu zor ve keskin geçişi sağ-
lamak için de küresel dünyaya ayak 
uydurmak gerekiyor. Rekabetçi ol-

Ş
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mak gerekiyor. Rekabetten kastımız 
artık komşumuzun 1 TL’ye sattığı 
şeyi 95 kuruşa satarak rekabet sağla-
mak değil. Küresel dünyada rekabet 
yapabilmemiz. Bir iş yapıyorsak bu-
nun sonucu kazanmamız gerekiyor. 
Şehrimizde bunu kazanması gere-
kiyor. Kentsel güç, küresel rekabet 
derken temelde bu amaçla yola çı-
kıyoruz. Zor bir kuşak olduğumuzu 
söyledik, tabi bu zor kuşakta bir ta-
kım fırsatları da kendisi beraberinde 
getirdi. Bilgiye ulaşmak kolaylaştı. 
Bilgiye ulaşırken paraya ulaşmak 
zorlaştı. Bilgi kolaydı, ucuz olmaya 
başladı. Şanslı bir bölgedeyiz, Ga-
ziantep’teyiz. Girişimcilik dendiği 
zaman Gaziantep akla geliyor. Belki 
yer üstü ve yer altı kaynaklarımızın 
olmaması bizim için başta dezavan-
taj gibi gözükse de aslında bir avan-
tajdır. Çünkü ne yapabilirizi sürekli 
olarak araştırıyoruz. Bu anlamda 
tembelliğe alışmadık, çalışmaya 
alıştık. Artık çalışmanın koşullarını 
değiştirmek istiyoruz” dedi.

Gaziantep Ticaret Odası Başkanı 
Eyüp Bartık, “Bana GAGİAD bir 
okuldu demişlerdi bundan 15 yıl 
önce. Ben hep okulu dışarıda gördü-
ğüm için bu nasıl okuldur diye dü-
şünmüştüm. Bu arada geçen 15 yıl 
gerçekten GAGİAD’ın önemli bir 
okul olduğunu verdiği mezunların 

neler yaptığını hepimize gösterdi. 
Burada tabi Gaziantep’in yönetimin-
de rol alacak arkadaşları da görüyo-
rum ve bununla da gurur duyuyo-
rum. Şehirde öyle bir hale geliyoruz 
ki hepimiz her işi yapmaya talibiz. 
Ekonomiden, siyasetten, dış ticaret-
ten anlıyoruz hepimiz her şeyi yapı-
yoruz. Aslında ben herkesin kendi 
işini yapmasından yanayım. Ekono-
mi gerçekten bu şehrin odalarının ve 
borsalarının önemli konusudur” şek-
linde konuştu.

AK Parti Milletvekili Nejat Koçer 
ise, “21 yıl önce kurucu yönetiminde 

bulunduğum derneğin bugün, 21 yıl 
sonra, böyle bir etkinliğinde sizlere 
hitap etmek, sizlerle beraber olmak, 
onların başarılarını görmekten bü-
yük gurur duyuyorum. Gelecek adı-
na ümitlerim artıyor. Gaziantep için 
daha güzel şeyler üretme hevesimiz 
artıyor. GAGİAD bir insan olsaydı 
şimdi 21 yaşında bir gençti, üniver-
siteden mezun olmaya adaydı. Eğer 
GAGİAD’ı bir okul gibi düşünürsek, 
bu okuldan mezun olanlar Gaziantep 
için koşturmaya, bu şehir için vizyon 
üretmeye devam ediyor. Küresel güç 
çok geniş bir kavram ancak yerelde 
güçlenmek ve küresel gücün içinde 

Taner ÖzdurakEyüp BartıkNejat Koçer
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yer almak çok daha önemli. Gazian-
tep son 15 yıl içerisinde gerçekten 
çok önemli kavramları, çok önemli 
değerleri, Anadolu’nun sanayileş-
mesi içerisinde öne çıkartmış ve 
öncü olmuş bir şehir. Şehrimiz küre-
sel gücün içinde yer alma anlamında 
da güçlü bir şehir olma yolunda hız-
la ilerliyor. İnanıyorum ki Gaziantep 
bu yolda ilerlemeye ve çok daha faz-
la güzel işlere imza atmaya devam 
edecektir.” diye konuştu.
Yapılan konuşmaların ardından Eko-
nomist Deniz Gökçe başkanlığında 
konferans devam etti. Türkiye ve 
Dünya’daki ekonomik gelişmele-
rin tartışıldığı Kentsel Güç Küresel 
Forumu sonunda Ekonomist Deniz 
Gökçe, Taner Berksoy ve Erhan 
Arslanoğlu´na GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Taner Özdurak he-
diyelerini takdim etti.

Gaziantep Genç İşadamları Derneği 
(GAGİAD) tarafından ‘Kentsel Güç, 
Küresel Rekabet II Efsane Ekodiya-
log’ konulu konferans düzenlendi.
Şehitkamil Kültür ve Kongre 
Merkezi’nde düzenlenen konferansa 
Gaziantep Milletvekili Nejat Koçer, 
Şehitkamil Kaymakamı Mehmet Ay-
dın, Gaziantep Ticaret Odası Başka-
nı Eyüp Bartık, GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Taner Özdurak, GA-
GİAD üyeleri ve öğrenciler katıldı. 
Konferansa Ekonomist Deniz Gök-
çe, Taner Berksoy, Erhan Arslanoğlu 
konuşmacı olarak katıldı. Kentsel 

Güç Küresel Rekabet II Efsane Eko 
Diyalog programına destek veren 
altın ve gümüş sponsorlara plaket 
ve belge takdimi yapıldı. Ardından 
GAGİAD’ın kuruluşu ve faaliyetle-
rini anlatan sinevizyon sunuldu.
Programa katılımın yoğun olduğu 
gözlenirken, ekonomistler gelişen 
ekonomik süreç, döviz piyasası, 
faiz, borsa, para üçgenindeki hare-
ketlilik ve yurt dışı gelişmelerinin 
değerlendirmesini yaptı. GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Taner Öz-
durak, “Şimdi telefonlarla iş yerleri-
mizi yönetmeye çalışıyoruz. Zor ve 

keskin bir geçiş, bu zor ve keskin 
geçişi sağlamak için de küresel dün-
yaya ayak uydurmak gerekiyor. Re-
kabetçi olmak gerekiyor. Rekabetten 
kastımız artık komşumuzun 1 TL’ye 
sattığı şeyi 95 kuruşa satarak rekabet 
sağlamak değil. Küresel dünyada re-
kabet yapabilmemiz. Bir iş yapıyor-
sak bunun sonucu kazanmamız ge-
rekiyor. Şehrimizde bunu kazanması 
gerekiyor. Kentsel güç, küresel reka-
bet derken temelde bu amaçla yola 
çıkıyoruz. Zor bir kuşak olduğumu-
zu söyledik, tabi bu zor kuşakta bir 
takım fırsatları da kendisi beraberin-
de getirdi. Bilgiye ulaşmak kolaylaş-
tı. Bilgiye ulaşırken paraya ulaşmak 
zorlaştı. Bilgi kolaydı, ucuz olmaya 
başladı. Şanslı bir bölgedeyiz, Ga-
ziantep’teyiz. Girişimcilik dendiği 
zaman Gaziantep akla geliyor. Belki 
yer üstü ve yer altı kaynaklarımızın 
olmaması bizim için başta dezavan-
taj gibi gözükse de aslında bir avan-
tajdır. Çünkü ne yapabilirizi sürekli 
olarak araştırıyoruz. Bu anlamda 
tembelliğe alışmadık, çalışmaya 
alıştık. Artık çalışmanın koşullarını 
değiştirmek istiyoruz” dedi.
Gaziantep Ticaret Odası Başkanı 
Eyüp Bartık, “Bana GAGİAD bir 
okuldu demişlerdi bundan 15 yıl 
önce. Ben hep okulu dışarıda gördü-
ğüm için bu nasıl okuldur diye dü-
şünmüştüm. Bu arada geçen 15 yıl 
gerçekten GAGİAD’ın önemli bir 
okul olduğunu verdiği mezunların 



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ BİZDEN HABERLER 21

neler yaptığını hepimize gösterdi. 
Burada tabi Gaziantep’in yönetimin-
de rol alacak arkadaşları da görüyo-
rum ve bununla da gurur duyuyo-
rum. Şehirde öyle bir hale geliyoruz 
ki hepimiz her işi yapmaya talibiz. 
Ekonomiden, siyasetten, dış ticaret-
ten anlıyoruz hepimiz her şeyi yapı-
yoruz. Aslında ben herkesin kendi 
işini yapmasından yanayım. Ekono-
mi gerçekten bu şehrin odalarının ve 
borsalarının önemli konusudur” şek-
linde konuştu.

AK Parti Milletvekili Nejat Koçer 
ise, “21 yıl önce kurucu yönetiminde 
bulunduğum derneğin bugün, 21 yıl 
sonra, böyle bir etkinliğinde sizlere 
hitap etmek, sizlerle beraber olmak, 
onların başarılarını görmekten bü-
yük gurur duyuyorum. Gelecek adı-
na ümitlerim artıyor. Gaziantep için 
daha güzel şeyler üretme hevesimiz 
artıyor. GAGİAD bir insan olsaydı 
şimdi 21 yaşında bir gençti, üniver-
siteden mezun olmaya adaydı. Eğer 
GAGİAD’ı bir okul gibi düşünürsek, 
bu okuldan mezun olanlar Gaziantep 
için koşturmaya, bu şehir için vizyon 
üretmeye devam ediyor. Küresel güç 
çok geniş bir kavram ancak yerelde 
güçlenmek ve küresel gücün içinde 
yer almak çok daha önemli. Gazian-
tep son 15 yıl içerisinde gerçekten 
çok önemli kavramları, çok önemli 
değerleri, Anadolu’nun sanayileş-
mesi içerisinde öne çıkartmış ve 

öncü olmuş bir şehir. Şehrimiz küre-
sel gücün içinde yer alma anlamında 
da güçlü bir şehir olma yolunda hız-
la ilerliyor. İnanıyorum ki Gaziantep 
bu yolda ilerlemeye ve çok daha faz-
la güzel işlere imza atmaya devam 
edecektir.” diye konuştu.
Yapılan konuşmaların ardından Eko-
nomist Deniz Gökçe başkanlığında 
konferans devam etti. Türkiye ve 
Dünya’daki ekonomik gelişmele-
rin tartışıldığı Kentsel Güç Küresel 
Forumu sonunda Ekonomist Deniz 
Gökçe, Taner Berksoy ve Erhan 
Arslanoğlu´na GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Taner Özdurak he-
diyelerini takdim etti.

SponSorLarıMıZ
altın 
Sanko Holding Yönetim Kurulu 
Özdurak Ticaret Ltd.Şti. 
Mb Holding 
Zeki Mensucat San.ve Tic.A.Ş 
Burteks Tekstil San.Tic.A.Ş. 
Canan Tekstil San.ve Tic.Aş. 
Evyapan Demir San. İnş. Tic. Ltd. Şti.
Tat Group Genel Müdür
Eryap A.Ş. 
İleri Kimya San. ve Tic. Ltd .Şti. 
Özmen Un San.ve Tic.Aş. 
İmam Kayalı Oğulları 
Gülsan Holding

Gümüş
Eyüp Lojistik A.Ş
Orjinal Teks. Gıda San. Tic. Ltd. Şti.
Follow Me Turizm
Ferhat Ozansoy Kuyumculuk 
Has Sentetik Çuval ve Tekstil Ltd. Şti.
Turka İplik
Gazikent Motorlu Araçlar San.Tic.Ltd.Şti
Yentur Tekstil San. ve Tic. Ltd.Şti
Zeugma Pls. Kim. İç ve Dış Tic. Ltd. Şti.
Şahinler Day. Tüketim Malları & Halı
Sayınlar Gıda Madd. San.ve Tic. A.Ş
Antep Sepeti
Köksan A.Ş. 
Fig Bilgi Tekn. San. ve Tic. Ltd. Şti.
Yunus Emre İnşaat
Doğdu Elektrik
Eren Tasarım Mimarlık Ltd. Şti.
Akkort Fuarcılık
Aysan Plastik A.Ş.
Yıldız Polimer Kimya San. ve Tic.A.Ş.
Gaznak A.Ş.

Erhan Arslanoğlu Taner Berksoy Deniz Gökçe Taner Özdurak
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ZERGüN ÖZYETKİN
BAsın ve YAYın KomİsYon üYesİ

yaşayan Müze

TARİHİ
GüMRüK HANI

arihi GÜMrÜK 
hanı dönemin ti-
caret merkezi ola-
rak göze çarpan en 
önemli eserlerdendir. 

Ticaret merkezinden sanayi mer-
kezine geçiş sürecinin en önemli 
tanığı, dünden bugüne ortak bir 
payda, Gaziantep ekonomisinde 
yaşanan değişimi en iyi anlatan 
tarihi bir köprü gibidir: Gümrük 
Hanı. Dönemin evrak işlemleri 
burada yapıldığı için adeta şimdi-
ki gümrükler gibi çalışır. Kervan-
lar bu görkemli handa konaklar. 
Hayvanların barındığı, alım-sa-
tımların yapıldığı bir ticaret mer-
kezidir. Ama zaman ve değişen 
şartlar dönemin ticaret merkezini, 
mezbele bir barınak haline geti-
rir. Şahinbey Belediyesi Gümrük 
Hanı’nı yeniden canlandırmak, 
unutulmaya yüz tutmuş Gazian-
tep el sanatlarını gelecek nesil-
lere aktarmak ve ev hanımlarına 
ek gelir sağlamak amacıyla farklı 
unsurların bir arada olduğu özel 
bir restorasyon çalışması yapmış-
tır. Gümrük Hanı tarihi dokusuna 
uygun olarak restore edilmiştir, 

turistik gezilerin vazgeçilmez 
mekanı olmakla birlikte yöre 
insanının sosyo-ekonomik ihti-
yaçlarına katkı sunabilecek bir 
içeriğe kavuşturulmuştur. İkinci 
olarak ise gelişen teknoloji ile 
gündelik yaşam içerisinde işle-
vini yitirmiş ve yok olmaya yüz 
tutmuş geleneksel el sanatlarının 
yaşatılması amacıyla han içerisin-
deki odalar ev hanımlarının atöl-
yesi haline gelmiştir. Bugün fark-

T1873-1878 Tarihleri 
arasında hacı öMer 
efendi Tarafından 
yolcu hanı olarak 

yapTırılMışTır. iki kaTlı 
yaMuk dikdörTGen 

şeklindeki hanın,alT 
kaTlarında depo, ahır 

ve TicareT haneleri 
Bulunur. üsT kaTları 

konaklaMa aMacı 
ile kullanılMışTır. 

şahinBey Belediyesi 
Tarafından resTore 
edilMiş Bu han da, 

Birçok el sanaTlarını 
Bir arada sunMayı 
aMaçlaMakTadır.

1. sınıf el usTalarının 
el sanaTları 

serGilenMekTe olan 
han aynı zaManda 

Birçok yerli ve 
yaBancı TurisTi 
ağırlaMakTadır.
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lı odalarda faklı el işi sanatları icra 
edilmekte ve direk olarak ziyaret-
çilerin beğenisine sunulmaktadır. 
Projeyle özellikle yöre insanının 
tarihsel süreçte uğraşı olan “Gü-

müşçülük” , “Bakırcılık” ve “Bakır 
İşlemeciliği”, “Kilimcilik “ , “Yemeni 

Yapımı”, “Sedefkarlık ”, “Aba Dokuma-
cılığı” ,“Kutnu ve Alaca Dokumacılığı”, 
“ Ahşap Oyma ” ve “Ağaç İşleri”, günü-
müzde Zeugma Antik Kentinin arkeolojik 
kazılarla gün yüzüne çıkan mozaiklerinden 
esinlenerek ortaya çıkan “Mozaik Yapımı” 
ve diğer “Antik Sanatlar” ile yüzyıllardır 
inanç sembolü tespih ve  “Tespih Yapımı” 
ve  Gaziantepli hanımlar tarafından yapı-
lan “Antep İşi El İşlemesi” gibi meslekler 
yaşatılmaktadır. Ayrıca Gümrük Hanın da 
geleneksel gelinlikler ve sergilemeye de-
ğer eski antep işi nakışlar bulunmaktadır. 
Kaybolmaya yüz tutmuş geleneksel el sa-
natlarının doğru ve ilk elden anlatılması ve 
farklı bir anlayışta hayat bulması, el sanat-
larının kayıt altına alınması gibi envanter 

değeri taşıyan konuların ele alınacağı bu 
özünde eski ama anlayışta yeni mekanın 
bir başka , işlevi de sosyo-ekonomik açıdan 
mağdur olan yöre insanına hizmet verecek 
olmasıdır. Sosyal tesislerde kursiyerler ta-
rafından üretilen Antep İşi El İşlemesi, Sim 
Sırma, Tel Kırma, Makine Nakışı , Sarma 
İşi, Türk işi gibi teknikler ile üretilen çe-
şitli mefruşat ürünleri ve hediyelik eşyaları 
Pazartesi günleri hariç yılın diğer her günü 
Yaşayan Müze Tarihi Gümrük Hanında 
bulmak mümkündür.

Kaybolmaya yüz tutmuş el sanatlarımızı 
gelecek nesillere aktarmak, tanıtmak ve 
bu el sanatları ile uğraşanlara satış merke-
zi olacak şekilde  ,Tarihi Gümrük Hanı’nı 
restore edilmiş ve el sanatları üretim ve 
satış merkezi alt yapısında ancak Yaşayan 
müze kimliği ile de gelecek nesillere aktar-
mak amacı ile “YAŞAYAN MÜZE TARİ-
Hİ GÜMRÜK HANI” adı ile uzun çarşıda-
ki asırlık binayı hizmet vermek amacı ile 
halkın hizmetine sunulmuştur.
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GAGİAD BASIN VE YAYIN çALIŞMA GRUBU
tArİHİ GümrüK HAnınDA toplAnDı

çalışMa GruBuMuz Bu kez 
GazianTep’in Tarihi GüMrük 
hanında Bir araya Geldi ve 
kısa Bir kalealTı Turu ile 

ToplanTıMız son Buldu
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Bankalar Bilançoda neye Bakar konulu BilGilendirMe ToplanTısında 
Bir araya Gelen üyeleriMiz uzManlardan Bilanço ve Bilanço 

analizleri hakkında BilGiler aldı 

KbanK 
B ö l g e 
M ü d ü r ü 
B e y h a n 
D e m i r 
ve Bölge 
Krediler 

Müdürü Murat Bıyık’ın 
konuşmacı olduğu top-
lantıya, Ticari Segment 
Müdürü Zeki Dalak, Kobi 
Segment Müdürü Önder 
Bilgiç, Erkan Tahtasız 
Bölge Segment Ticari 
Yöneticisi, Akbank Ga-
tem Şube Müdürü Sohbet 

Konttavuz, Yönetim Ku-
rulumuz ve Üyelerimiz 
katıldı. 

Toplantıda, şirketler için 
oldukça önemli olan bi-
lançolarda temel analiz 
yapmak, kritik değerler 
üzerinde yorumlar yapa-
bilmek, tablolardaki püf 
noktalar ve bilanço kalem-
lerinde öngörüde buluna-
bilmesi konuları hakkında 
bilgiler alındı. Toplantı ko-
nuya ilişkin soru ve cevap 
bölümü ile sona erdi

A

BAnKAlAr BİLANçoDA
nelere DİKKAT EDER?
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GTB MİSAFİRİMİZ oLDU

HAYATIMIZDAKİ üç BEYAZ

GazianTep TicareT Borsası Meclis Başkanı selaMi MeMiş ve yöneTiM 
kurulu Başkanı ahMeT Tiryakioğlu GaGiad yöneTiM kurulu Başkanı 

Taner özdurak´a ziyareTTe Bulundu.

eğİtİm ve çevre 
KomİsYonu AYlıK 

toplAntılAr 
KApsAmınDA 

HAYATIMIZDAKİ 
üç BEYAZ 
eKonulu 
söYleşİ 

DüzenleDİ.

erneK merkezi eğitim salonunda 
yapılan bilgi toplantısında Doç. Dr. 
Mesut Özkaya günümüzün en önemli 
sağlık sorunları arasında bulunan kro-
nik bir hastalık olan şişmanlık (Obe-
zite) konusunda bilgi verdi. Beslenme 
alışkanlıkları ve doğru beslenme ko-

nusuna da değinen Özkaya toplantı sonunda katılım-
cıların sorularını yanıtladı. 

D
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Yenİ YAtırım fırsAtlArı 
HoLLANDA

oLLanda Dış Yatırım Ajansı Ülke Müdürü 
Arife Karaosmanoğlu’nun sunumu ile gerçek-
leşen toplantıda Türkiye - Hollanda iş ilişki-
leri, Türk şirketler için yatırım avantajları, 
teşvikler ve lojistik imkanlar, vergilendirme, 
şirket kurulumu konusunda bilgiler verildi. H

hollanda dış yaTırıM 
ajansı yeTkilileri ile 
üyeleriMizin kaTılıMı 

ile Gerçekleşen 
BilGilendirMe ToplanTısı 

yapıldı.

BİZDEN HABERLER 29
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GazianTep Genç işadaMları derneği (GaGiad) yöneTiM kurulu Başkanı 
Taner özdurak ve yöneTiM kurulu üyeleri, Gso Başkanı adil konukoğlu ve 

yöneTiM kuruluna ziyareTTe Bulundu.

ZİYARETLER30

GSo’YA MİSAFİR oLDUK

GaZiantep Sa-
naYi odaSı (GSo) 
Yönetim Kurulu Baş-
kanı Adil Konukoğlu, 
kendisinin de kurucu 
başkanlığını yaptığı 
GAGİAD’ın şehrin 

sanayisinde ve ekonomisinde önemli 
yere sahip olduğunu belirtti. Dernek 
yönetimini tebrik ederek, yeni döne-
min hayırlı uğurlu olması dileklerini 
ileten Konukoğlu, dernekte bugüne 
kadar görev yapan ve emeği geçen 
herkese teşekkür etti.
GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adil 
Konukoğlu 2023 hedeflerine kadının 

da çalışmasıyla ulaşılabileceğini be-
lirterek, “Çalışma hayatında kadınla-
rın sayısını artırmalıyız. Türkiye’nin 
2023 hedeflerine ulaşabilmesi için 
kadınların işgücü potansiyelinden 
daha fazla yararlanmak gerekiyor. 
Hedeflerimize kadın erkek hep bir-
likte yürüyeceğiz. Gerek siyasi ha-
yatta gerekse ekonomide ve çalışma 
hayatında kadınların payını artırma-
lıyız. Bu da sivil toplum örgütlerinin 
görevi. Sivil toplum örgütlerinde bu 
adımlar atılırsa, diğer kurum ve ku-
ruluşlarda da bu gelişir.” sözlerine 
yer verdi.

Taner Özdurak ise yeni dönemlerin-
de birçok çalışma ve projelerinin ol-
duğunu kente, bölgeye ve ülkeye her 
alanda katkı sunmaya devam ede-
ceklerini kaydetti. “Derneğimizin 
üye portföyünde bayan üyelerimiz 
mevcut ve bayan üyelerimizin daha 
da aktif olmaları için onlarla birlikte 
birçok proje ve çalışmalar yürütüyo-
ruz. Kadınlarımız artık toplumun her 
kesiminde yavaş yavaş görev almaya 
başladı. Önemli olan bunu daha da 
yaygınlaştırmamız. Böylelikle istih-
dama ve iş gücüne katkı sağlanırken, 
kadın ekonomik ve sosyal olarak da 
topluma kazandırılır.” dedi.

G
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Görüşmede Mayıs 
ayı ihracat rakam-
larını değerlendi-
ren Eyüp Bartık 
şunları kaydetti; 
“Gaziantep ihracatı 

Mayıs ayında geçen yılın aynı 
ayına göre azalma gösterdi. Bu 
durumun yılsonu hedefini etki-
leyeceğini düşünmüyorum ama 
Gaziantep olarak katma değeri 
yüksek ürünlere yönelmemiz ge-
rekiyor. GAGİAD benim de üye-
si olduğum bir dernek ve üyele-

ri Gaziantep’in ekonomisinde 
oldukça etkili. Ticaret Odası ve 
GAGİAD olarak ortak projeler 
yapacağız.” dedi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Ta-
ner Özdurak ise GAGİAD üye 
profilinin oldukça güçlü olduğu-
nu vurgulayarak sözlerine şöyle 
devam etti. ‘’Üyelerimizin Ga-
ziantep sanayisine ve ticaretine 
katkıları oldukça büyük. En çok 
ihracat yapan 67 firmadan 17 fir-
ma GAGİAD’lı. Bunun yanında 

20 ana sektörde faaliyet gösteren 
üyelerimiz 50 bin kişi istihdam 
ediyor. Dernek olarak geçtiğimiz 
günlerde Kalkınma ajansı ile yü-
rüteceğimiz önemli bir projeye 
imza attık. Fizibilite raporlarının 
ve sektörel analizlerin yer ala-
cağı projenin yatırımcılar için 
rehber niteliğinde olacağını dü-
şünüyoruz. Domotex gibi önemli 
ve verimli bir fuarı tamamladık. 
Fuarın şehrimize ciddi katkıları 
oldu. Bunun için sizlere teşekkür 
ediyoruz.” dedi.

G

GAZİANTEP TİcARET oDASINA
ZİYARETTE BULUNDUK

GazianTep Genç 
işadaMları derneği 

(GaGiad) yöneTiM 
kurulu üyeleri 

ve çalışMa GruBu 
Başkanları GazianTep 
TicareT odası Başkanı 

eyüp BarTık ve yöneTiM 
kurulu üyelerini 

ziyareT eTTi. 
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ANTALYA GENç 
İŞADAMLARI DERNEğİ

mİsAfİrİmİz olDu 

ZİYARETLER34

anTalya Genç işadaMları derneği yöneTiM kurulu Başkanı Başkanı 
okan keşci ve dernek üyeleri yöneTiM kuruluMuza ziyareTTe 

Bulundu. dernek Merkezinde Gerçekleşen GörüşMede anTalya 
Giad üyeleri ve GaGiad yöneTiM kurulu üyeleri dernek proje ve 

faaliyeTleri hakkında BilGiler verdiler.

O BİR ŞEHİR MARKASI

Eski Gümrük Caddesi Karagöz Mahallesi 23/A

a n t e p s e p e t i . c o m



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

O BİR ŞEHİR MARKASI

Eski Gümrük Caddesi Karagöz Mahallesi 23/A

a n t e p s e p e t i . c o m
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TuğGeneral kahraMan Güneş, 
yöneTiM kurulu BaşkanıMız 

Taner özdurak´a veda 
ziyareTinde Bulundu.

tuGAY 
KomutAnın’DAn 

VEDA
ZİYARETİ

cUMHURİYET BAŞSAVcISI’NA
ZİYARET

aZiantep Genç 
İşadamları Derneği 
(Gagiad) Yönetim 
Kurulu Başkanı Ta-
ner Özdurak ve Yö-

netim Kurulu üyeleri Cumhuriyet 
Başsavcısı Abdullah Bayır’ı ziyaret 
etti.

Ziyarette Gaziantep sanayisi ve eko-

nomisi hakkında görüşülürken Cum-
huriyet Başsavcısı Abdullah Bayır 
Yönetim Kurulu Üyelerinden Gagi-
ad çalışma ve faaliyetleri hakkında 
bilgiler aldı. G
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BUKET MUTAFoğLU
BAsın YAYın KomİsYon üYesİ

SU GİBİ AZİZ oLMAK 
mümKün mü?

     ökyüzünden gelen şifa 
kaynağı H20 neden bu 
kadar önemlidir?

En küçük organizmadan  
en büyük canlı varlığa 
kadar, biyolojik yaşamı 

ve insan faaliyetlerini ayakta tut-
maya yarayan maddedir su. Dünya-
mızın ve vücudumuzun %70 kadarı 
sudur. Suyun yenilenemez olması ve 
hayati önem taşıması bakımından in-
sanoğlunun ihtiyaç listesinin başın-
da gelmektedir.

Su vücutta ne yapar?

Su vücudumuzun olması gereken sı-
caklığını dengeler. Özellikle fiziksel 
aktivite sonrasında yükselen sıcak-
lığı terleme yoluyla dışarı atan su, 
vücut ısısının 37 dereceye inmesini 
sağlar. Ayrıca ateşli hastalıklarda 
yapılan ılık duşta ateşin düşmesine 
yardımcı olur.

Ağız, burun, gözler gibi tüm vücut 
organlarının nemlenmesini sağlaya-
rak kullanım işlevini kolaylaştırır.

Mide, kan sıvısı, tükürük bezlerinin 
çalışması, fetüsün gelişmesini sağla-
yan amniyotik sıvı, idrar gibi vücut 
sıvılarının büyük kısmı su ile oluşur.

Böbreklerimiz günde ortalama 150-
200 lt kani süzer ve zararlı maddele-
ri yaklasik1,5-2 lt idrar ile vücuttan 
atar. Bütün bunları, vücuttaki su ile 
yerine getirir. Suyun vücutta azal-

ması, ilk önce böbrekleri etkiler. 
Buda vücutta, hayati risklerin başla-
ması demektir.

Su bağırsak hareketlerinize hızlandı-
ran bir mucizedir. Susuz kalan vücut 
kabızlık problemi yasar.

Su vücuttaki organların ve dokuların 
korunmasını sağlar. Eklemleri kuv-
vetlendirir.

Su Hakkında Bilmemiz Gerekenler

1- Özellikle gün içerisinde tüketilen 
kahve ve cay içerdikleri kafein do-
layısıyla diuretik etkiye sahiptirler. 
Yani bu içecekler suyun vücuttan 
atılımını arttırır.Vücuttaki su mik-
tarını azaltır.Su yerine tüketilmesi 
önerilmez .

2- Su ihtiyacı kişinin yaşına, cinsi-
yetine, günlük fiziksel aktivitesine 
göre değişiklik gösterir.

Örneğin
   BAY                      BAYAN
   10-18 yaş; 2,2 lt    10-18yaş:2 lt
   18-üzeri; 3 lt          18-üzeri; 2,5 lt

3- Su sindirim artıklarının ve toksin-
lerin atılmasında büyük rol oynar. 
Fakat halk arasında bahsi gecen yağ 
yakıcı ya da zayıflatmaya yarayıcı 
birebir etkisi yok. Yemekten önce 
içilmesi mide kapasitesini azalttigi 
icin yeme miktarını azaltacağından 
zayıflatmaya dolaylı etkisi vardır.
       
4- Susuz kalmanın vücuda zararı ol-
duğu gibi aşırı su tüketimin de vücu-
da zararı vardır.
       
5- Böbreklerin belli bir oranda vü-
cutta su atma kapasitesi vardır. Bu 
kapasitenin üzerinde su alındığında 
vücuttan atılamayan su kanda biriki-
yor. Boylece kandaki elektrolitte ve 

kan hücrelerinde değişikliklere yol 
acıyor. Ayrıca kandaki sodyum ora-
nının düşüşüne neden oluyor. Buda 
tıpta hiponatremi olarak tanımla-
nıyor. Kan,  sodyum seviyesindeki 
düşüşe bağlı olarak beyin ödemi, 
bulantı, kusma, halsizlik, koma hatta 
ölüme neden olabiliyor.

6- Su hastalık yapıcı organizmalar 
içermemeli. Kokusuz, renksiz ve 
içimi hoş olmalı. Yeterli derecede 
yumuşak olmalı. Hidrojen sülfür, 
demir ve mangan gibi elementleri 
ihtiva etmemeli. Suda sağlığa zarar-
lı arsenik, kursun, civa, kadmiyum 
gibi kimyevi maddeler bulunmama-
lı. Ayrica içtiğimiz suyun PH değe-
ri yüksek olmalı. Yüksek PH lı su 
kalsiyum ve mineral oranları yüksek 
olduğu için tercih edilmeli.

7- Su oturarak içilmeli. Ayakta ve 
hareket halinde su içmek aspirasyo-
na yani suyun akciğer ve soluk bo-
rusuna kaçmasına neden olabilir. Bu 
sebeple uzmanlar suyun oturularak 
içilmesini tavsiye ediyor.

8- İnsan gıda almadan yalnız su içe-
rek yaklaşık 5 hafta hayatini sürdü-
rebildiği halde susuzluğa ancak 7 
ila 12 gün arası dayanır. Buda gös-
teriyor ki su önem sırasında gıdadan 
önce gelmektedir.

Sonuç olarak göklerden şifa olsun 
diye indirilen suyu israftan kaçı-
narak bilinçli tüketmek gerekiyor.
Diyet yapalım yapmayalım ,sağlık 
adına günlük en az 10 bardak su içil-
mesi  bütün uzmanların buluştuğu 
ortak  noktalardan biridir.Sağlıklı 
günler....

Yararlanılan Danışman 
Fatih Üniversitesi
Tıp Fakültesi Beslenme ve Diyet Uzmanı 
Hayrettin Mutlu

MAKALE38
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GAZİANTEP’İN NELERE 
İHTİYAç DUYDUğUNU 

BİLİYoRUZ
BiziM, Bu şehrin insanın ekMeğini BüyüTen projelere 

ihTiyacıMız var. Marka kenT GazianTep’in kenTlerin 
yarışında öne çıkMasını ancak Bu şekilde sağlayaBiliriz.

Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin’i makamında ziyaret ettik

aziantep’in ilk kadın millet-
vekili, ilk kadın bakanı ve ardın-
dan ilk kadın Belediye Başkanı 
olmak nasıl bir duygu?

İlkleri yaşamak ve memleketime 
yaşatmak benim için çok onur verici. 13 yıllık 
siyasi tecrübemi doğup büyüdüğüm bu şehir 
için kullanmak çok büyük bir şeref. Üreten, 
büyüyen, kalkınan bir Gaziantep için kardeşlik 
hukukunun geliştiği model bir kent için çalış-
mak, Gaziantep’in kentler yarışında öne çık-
masını sağlamak, memleketime hizmet etmek 
muhteşem bir duygu. 

Gaziantep’in üretme konusundaki vizyonunu 
kalkınma ve ekonomik büyümesini arttırıcı 
projelerle destekleyerek, demokrasi ve yerel 
kalkınmasını başarmış bir Gaziantep için ça-
lışacağız. Bizim, bu şehrin insanın ekmeğini 
büyüten projelere ihtiyacımız var. Marka Kent 
Gaziantep’in kentlerin yarışında öne çıkmasını 

ancak bu şekilde sağlayabiliriz. Tüm çabamız 
daha yaşanılabilir bir Gaziantep için, örneğin, 
gücün sembolize edilmiş hali Gaziantep için.

“Bakan Başkan”, “Hükümet Kadını” gibi 
yakıştırmalar yapılıyor. Duyduğunuzda, nasıl 
karşılıyorsunuz bu tanımları?

İşin sırrı karşılıklı güven ve samimiyet. Siz 
milletten yana, Anadolu’dan yana olduğunuz 
zaman, milletin sağduyusunu, milletin iradesini 
düşünerek hareket ettiğiniz zaman, şahsı çıkar-
larla umumun çıkarları çakıştığında umumdan 
yana olduğunuz zaman, bu necip millet size 
güven duyar, inanır. Siz de halkın sağduyusuna 
inanır, güvenirseniz, halkın vicdanını kendini-
ze hakem yaparsanız; sizi ailesinden biri gibi 
görüp bağrına basar, ablası yapar, bacısı yapar.

Benim ismimin önüne koydukları bu tanımlar 
hep bu samimiyetin, muhabbetin göstergesi. 
Bana gönül dillerinin belirlediği hitapla seslen-

G
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diklerinde ben çok mutlu oluyorum. 
Bu makamlar elbet bir gün bitecek, 
bizler de yerimizi genç arkadaşları-
mıza bırakacağız. Ama önemli olan 
vatandaşımızın gönlüne girebilmek, 
yaşamına dokunabilmek. 

Gaziantep’i ankara’dan görmek ile 
Gaziantep’ten yönetmek arasında 
ne gibi farklar var?

Ben doğma büyüme Gaziantepliyim. 
Bu şehrin geleneğiyle, kültürü ile 
büyümüş biriyim. Şehrin yapısını bi-
len, insanını tanıyan biriyim. Sanayi-
nin içerisinde pişmiş biriyim. Şehrin 
nelere ihtiyaç duyduğunu biliyoruz.

Vekilliğim, bakanlığım dönemi de 
Ankara- Gaziantep arasından me-
kik dokuyarak geçti. Dolayısıyla 
da bu şehri buradan yönetmek ile 

Ankara’dan görmem arasında çok 
büyük farklar yok. Ama Ankara’da 
hizmet ettiğimiz süre zarfı boyunca 
daha genel politikalar üretiyorduk. 
Milletvekilliğim döneminde de, Ba-
kanlığım döneminde de tüm vatan-
daşlarımızı kapsayıcı, çözüm odaklı 
projeler üstünde çalışıyorduk.  Şimdi 
Gaziantep’in Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak, çok şükür bir yere-
le dokunma imkânına sahip olduk. 
Sorunları yerinde somut olarak in-
celeme ve çözme imkânına sahibiz. 
Hemşerilerimizle kurduğumuz yakın 
diyalog sayesinde onların ihtiyacı-
nı biliyoruz, bu doğrultuda projeler 
üretebiliyoruz.

Genç fikirlere ne kadar önem verir-
siniz?

2002 yılından günümüze kadar gelen 

süreç, AK Parti iktidarının 12 yıllık 
başarısı, Türk siyasal harekâtının 
dönüm noktası olan 10 Ağustos 
Türkiye’nin yaşadığı dönüşümü an-
lamamız açısından önemlidir.

Bu süre zarfı boyunca defalarca dar-
be girişimleri düzenlendi, muhtıra-
lar verildi. İktidar hizaya çekilmek 
istendi. Bakınız sadece 27 Nisan 
e-muhtırasının ülkeye verdiği eko-
nomik kayıp 5 milyar dolardır. Her 
seferinde millet sandıkta sözünü 
söylemesine rağmen yeni oyunlar-
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la hükümete suikast girişimleri devam etti. En son 
Gezi Olayları ve 17/25 Aralık Operasyonları dahi 
bizi yıldıramamış aksine bizi güçlendirmiş, azimle 
yolumuza devam etmemizi sağlamıştır.

90’lı yıllarda yaşadığımız kargaşa tekrardan oluş-
turulmak istenmiştir. Sürekli değişen âdete her gün 
yeniden oluşturulan koalisyon hükümetlerinin Tür-
kiye’sine döndürülmek istenmiştir. Ama AK Parti 
milletin desteği, iradesi ile bu oyunu bozmuş siya-
seti normalleştirmiştir. Bunu geleneği, tarihi, dini 
ve toplumsal kültürü önemseyerek, muhafazakârlığı 
demokrasinin potasında eriterek başarmıştır.

Vefanın ve muhabbettin davası gençlerle kucaklaşa-
rak, onlara geleceği değil şimdiyi emanet eden bir 
siyasal çizgi oluşturdu. Onlara bir ideolojinin bek-
çisi değil, öznesi olma imkânını verdi.  Batı’nın ve 
Müslüman dünyanın izlediği değişen, büyüyen Yeni 
Türkiye, 2071 hedeflerine gençlerle ulaşacaktır. 

Köklerine yönelen, sahip olduğu medeniyet biri-
kiminin özümsemiş, kendi değerlerini üreten bir 
gençlik davamızı sürdürecektir. Biz iktidara geldi-
ğimizde 7-8 yaşlarında olan bir çocuk, bugün 19-20 
yaşlarında bir genç olarak ekonomik olarak büyü-
yen, kalkınan Türkiye’nin siyasal büyümesine ta-
nıklık etmektedir.

Son 12 yıldır her seçimden zaferle çıkan, istikrarı 
oluşturan bu hareket gençlerin enerjisiyle, kararlılı-
ğıyla sinerji oluşturarak devam edecektir. Biz Yeni 
Türkiye’yi inşa ediyoruz, inanıyorum ki, onlar Yeni 
bir Dünya inşa edecekler. Kültür, inanç ve medeni-
yet bağları ile örülü, insan merkezli, vicdan merkez-
li bu dünya Yunus’un sevgisiyle, hasbilik ruhuyla 
inşa edeceklerdir.
 

Mutfakla aranız nasıl, ev sevdiğiniz yemek hangi-
si?

Mutfakla aram her zaman iyi olmuştur. Çocuklu-
ğumdan beri mutfağa ilgi duymuşumdur. Lezzetli 
fakat yapması zahmetli Antep yemeklerimizin ya-
pımını öğrenebilmek için Gaziantep’imizde genel 
olarak küçük kızlar çocukluktan mutfağa girer. 
Bende küçükken rahmetli annemle beraber mutfağa 
girmem sayesinde yemek yapmayı öğrendim. Nur 
içinde yatsın annemle beraber pişirdiğimiz yemek-
ler, insanın iştahını kabartan o baharatların kokusu, 
yemeği pişirirken söylediği Antep türküleri çocuk-
luğumun, genç kızlığımın en canlı hatıralarıdır. An-
nemin zamandan tasarruf sağlayan küçük tüyoları 
ve küçük yaşta kazandığım el çabukluğu sayesinde 
çalışan bir bayan olarak mutfak da fena sayılmam.

FATMA ŞAHİN
1966 yılında Gaziantep’te doğdu. İlk, orta ve lise 
tahsilini Gaziantep’te tamamladı. İstanbul teknik 
üniversitesi Kimya mühendisliği Bölümü’nü bi-
tirdi. özel sektörde İşletme mühendisi ve İşletme 
müdürü olarak çalıştı.
 
2001’de AK parti Gaziantep İl Kurucu üyesi oldu. 
2002 seçimlerinde AK parti Gaziantep milletve-
kili seçildi. 3 dönem üst üste seçilmeyi başardı. 
AB uyum Komisyonu, AB Karma parlamento Ko-
misyonu,  sanayi, ticaret ve enerji Komisyonu, 
AB uyum Komisyonu ile tBmm töre-namus ci-
nayetleri ve çocuklara Karşı şiddeti Araştırma 
Komisyonu’nda görev yaptı. 2007’de AK parti Ka-
dın Kolları Genel Başkanı oldu.
fatma şahin, Başbakan recep tayyip erdoğan 
tarafından 6 temmuz 2011 günü açıklanan 61. 
Hükümette Aile ve sosyal politikalar Bakanı olarak 
görev aldı.

Gaziantep’e “ilk”leri yaşattı. Gaziantep’in “İlk Ka-
dın milletvekili”, “İlk kadın Bakanı” ünvanına sa-
hip olan şahin, 30 mart 2014’te yapılan yerel 
seçimlerde AK parti’den Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’ne aday gösterildi ve seçilerek “İlk Ka-
dın Belediye Başkanı” unvanına da erişti.

fatma şahin, evli ve 2 çocuk annesi olup, iyi dere-
cede İngilizce bilmektedir.
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Genel itibariyle acıyı çok severim ama 
en sevdiğim yemek ekşili ufak köftedir. 
Çok da güzel yaparım. Onun haricinde 
çok da güzel ev ekmeği açarım. Her ne 
kadar zaman zaman yoğun tempomdan 
dolayı mutfağa giremediğim olsa da ço-
cuklarımın sağlığı açısından yemek yap-
maya hep özen göstermişimdir.

Bildiğiniz gibi bugün dünya ve Türkiye 
obezite ile mücadele ediyor. Çalışan ka-
dınların, annelerin sayısının artması ve 
‘fast food’un çok kolay ulaşılabilir ol-
ması neslimizin sağlığını tehdit ediyor. 
Organik tüketimin rağbet gördüğü günü-
müzde bizim kendi mutfağımız, Antep 
yemeklerimiz ‘fast food ve gdo’lu ürün-
lere karşı çok önemli ve sağlıklı bir alter-
natif olarak karşımıza çıkıyor. Hem sağ-
lığımız açısından, çocuklarımızın sağlığı 
açısından hem de yemek kültürümüzün, 
geleneğimizin yaşaması açısından ha-
nımlarımızın mutfağa girmesini önemli 
buluyorum. 

Bende çocuklarımla bir araya geldikçe 
hatta hep beraber mutfağa girerek bu 
kültürü yaşatmaya elimden geldiği kadar 
çalışıyorum. Benim hafızamda canlı bir 
şekilde kalan anneciğimle geçirdiğim 
vakitlerin evlatlarımın da hatıralarında 
yaşamasını istiyorum.

türkiye’de   GaGiaD’ın yıllar önce 
Kadınlar Kurulu’nu oluşturmuş olma-
sını nasıl değerlendiriyorsunuz?

Elbette ki kadınlar iş dünyasında, top-
lumsal alanda, kamusal alanda daha gö-
rünür olmalı, hayatın içerisinde olmalı, 
hayata dokunmalı, yön vermeli. Kadınla-
rın sosyalleşmesi, ekonominin içerisinde 
yer alması, üreten Türkiye’nin bir parçası 
olması, kamusal ve özel alanda olmaları 
gerekiyor. Bizim öz güvenini kazanmış, 
toplumsal hayatın içerisinde aktif bir şe-
kilde rol oynayan kadınlara ihtiyacımız 
var.
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Bu açıdan GAGİAD’ın yıllar önce bu 
kurulu oluşturarak genç kızlarımıza, 
kadınlarımıza öncülük etmesi, onları 
doğru yönlendirerek motive etmesi 
çok önemli. Kadınlarımızın sosyal 
ve ekonomik yaşamında ki iyileş-
me aslında toplumsal yaşamımızın 
iyileşmesi demektir.  Mutlu kadın, 
mutlu Gaziantep demektir. Bizler 
sizlerin desteği ile diğer STK’ların 
desteği ile Gaziantep’imizin kadın 
istihdamını arttıracağız. Biliyoruz 
ki, sanayi şehri Gaziantep’imiz eko-
nomik hayatın içerisinde ki kadınla-
rımızla, dinamik, girişimci genç kız-
larımızla daha güçlü olacaktır.

Gaziantepli kadınlarımızın gücünü, 

potansiyelini fark etmesini sağlaya-
rak kalkınmanın parçası yapmamız 
gerekiyor. Kadınlarımızın kentsel 
yaşamın her alanında görünür kılın-
ması ortak güç, ortak akılla sizlerin 
desteği ile gerçekleşecektir. Kadını 
yaşam merkezine alan, kadının ya-
şam kalitesini yükselten, kadının 
onurluca yaşam mücadelesinde hep 
birlikte yanında olacağız.

GaGiaD üyelerine ne gibi mesajlar 
vermek istersiniz?

Gaziantep, Türkiye ortalamasından 
2 kat daha hızlı büyüyen bir şehir. 
Fakat bu bizim için yeterli değil. 
Daha da büyümesi şehrin kendi di-

namikleri üzerinden şekillenmesiyle 
oluşacaktır. Yani bu şehir eğer deği-
şecekse, bunu yine Gazianteplinin 
kendisi gerçekleştirecektir. Değişim 
içimizden başlayacaktır. 

Girişimci ruhlu, piyasayı takip eden, 
eğitimli, alanında uzman gençlerle 
Gaziantep değer üretebilir. Benim 
genç arkadaşlarıma tavsiyem aldık-
ları eğitimi, enerjilerini, özgün fi-
kirlerini yani kendi potansiyellerini 
Gaziantep için kullanmalarıdır. Bu 
şehrin emeğini, ekmeğini büyütme-
leridir. Her geçen gün büyüyen Ga-
ziantep’imizi daha da ileriye götür-
melerini, şehrimize, ülkemize katkı 
sağlamalarını diliyorum.
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eMeĞe Aile ve Sos-
yal Politikalar İl Mü-
dürü İsmet Zor, Gagiad 
Kadınlar Kurulu Baş-
kanı Aylin Burnukara 

ve Kadınlar Kurulu Üyeleri, Yaşlı-
ları Koruma Derneği Başkanı Ayşen 
Durucu ve Yönetim Kurulu üyeleri, 
Huzurevi Müdürü ve Huzurevi sa-
kinleri katıldı.

Birlikteliğin ve yaşlılarımıza sahip 
çıkmanın öneminin vurgulandığı 
yemekte Kadınlar Kurulumuz yaşlı-
larımızla tek tek ilgilenerek onlarla 
sohbet etti.Y

BüYüKLERİMİZİ UNUTMADIK

KADINLAR KURULU46

HUZUREvİ 
SAKİNLERİ 
KADINLAR 

KURULUMUZUN 
DüZENLEDİğİ ÖğLE 

YEMEğİNDE BİR 
ARAYA GELDİLER.
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YAZA MERHABA KAHVALTISI
KADINLAR KURULU’NDAN

KADINLAR KURULU48

kadınlar 
kuruluMuz 

yaza MerhaBa 
kahvalTısında 

Bir araya 
Geldiler. kahvalTı 

eTkinliğiMize 
kadınlar kurulu 
BaşkanıMız aylin 

Burnukara ve 
kadınlar kurulu 
üyeleri, önceki 
döneM kadınlar 

kurulu Başkanları 
ve üye eşleriMiz 

kaTıldı.
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KADINLAR KURULU KoMİSYoNLARLA

çAY SAATİNDE BULUŞTU

KADINLAR KURULU 49

aGiad Kadınlar Ku-
rulumuz hızlı başladığı 
11.Dönemi, Komisyon 
üyeleri ile değerlendir-
me toplantısı yaparak 
bitirdi.

Kadınlar Kurulu Başkanı Aylin 
BURNUKARA tarafından üyeleri-
mizin yeni dönemde GAGİAD’dan 

beklentilerinin de değerlendirildi-
ği toplantıda Kadınlar Kurulu Alt 
Komisyonları Kültür-Sanat ve Eği-
tim-Ekonomi Komisyon üyeleri, 
katılımcılara dönem içerisinde ger-
çekleştirdikleri toplantı notlarını ve 
yeni dönemde yapmayı planladıkları 
faaliyetleri aktardılar.

Son derece sıcak geçen toplantıda 
aramıza yeni katılan üyelerimizi 
daha yakından tanıma fırsatı bulduk.

Eylül ayında yeniden toplantılara 
başlayacak olan Kadınlar Kurulu-
muza, Komisyonlarımıza ve tüm 
üyelerimize iyi tatiller diliyor, yeni 
dönemde de destekleri ile başarılı iş-
ler yürüteceğimize inanıyoruz.

G

KADınlAr Kurulu 
ve KomİsYon 
üYelerİ İle 

Genİşletİlmİş 
KomİsYon 

toplAntısı YApılDı
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K parti Gaziantep Milletvekili 
derya bakbak ile GaGiad Kadın 
Kurulu başkanı aylin burnukara 
ve Kadınlar Kurulu üyeleri eğitim 
gören Suriyeli öğrencileri ziyaret etti. 
Heyet eğitim gören Suriyeli öğrenci-

lere defter, kalem ve silgiden oluşan kırtasiye mal-
zemelerini hediye etti.

Milletvekili Bakbak, Suriyeli öğrencilere yöne-
lik gelen talebe cevap verdiklerini belirterek, “Bu 
çocuklarımız kendi ülkelerinden uzakta ve zorlar 
şartlar altında yaşamaktalar bizlerde bu çocukları-
mızın yanında olmak istedik. Biliyorsunuz geçen 
hafta Soma’daki maden kazası yüzünden çok zor 
günler yaşadık çünkü orada kendi ekmek paraları 
için işe giden insanlarımız çok büyük bir faciayla 
karşılaştılar ve onun sonrasında çok acı bir dönem 

A
derneğiMiz GaGiad kadınlar kurulu öncülüğünde nizip ilçesi´nde Bulunan 

suriyeli Bin öğrencinin kırTasiye ihTiyaçları karşılandı.

SURİYELİ çocUKLARIN
DerslİKlerİnDeYDİK
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yaşadık. Bizler bölge halkıyla birlikte 
Suriyelilerin yanında ve onların ih-
tiyaçlarını gidermek ve onlara umut 
ışığı olmak için burada bulunuyoruz” 
dedi.

Gagiad Kadınlar Kurulu Aylin Bur-
nukara ise “ Gagiad Kadınlar Kurulu 
olarak kurulduğumuz tarihten bu yana 
birçok organizasyon birçok yardım 
kampanyaları gerçekleştirdik. An-
cak önceliğimiz her zaman eğitimle 
ilgili organizasyonlar oldu. Burada 
eğitimlerini devam ettirmeye çalışan 
çocuklarımıza bir yardım eli uzatarak 
onların geleceği adına ufak da olsa bir 
katkı sağlamaktan çok mutluyuz. Ga-
giad Kadınlar Kurulu olarak kardeşlik 
bilinciyle bu yardım kampanyasını 
gerçekleştirmemize vesile olan Sayın 
Vekilim Derya Bakbak’a ve Sayın 
Belediye Başkanıma Yönetim Kuru-
lum adına teşekkür ediyorum. “ diye 
konuştu.

Öte yandan ziyarette; İlçe Kaymaka-
mı Yaşar Karadeniz, Belediye Başkanı 
Fevzi Akdoğan ve İlçe Müftüsü Mus-
tafa Genç´te hazır bulundu.
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BUNLARI
BİLİYORMUSUNUZ?

• Astronotların uzayda giydiği giysilerin özellikleri ne-
lerdir? Uçak pilotları ve astronotlar vücutlarını sımsıkı 
saran özel bir elbise giyerler. Bu elbise vücutlarındaki 
kanı doğal haliyle tutmaya yarar ve bayılmalarının önüne 
geçer. Uzay aracının gittikçe artan bir hızla boşluğa doğ-
ru yol alması sırasında astronotları büyük tehlike bekler. 
Bu tehlikelerden biride hız artışı sırasında astronotlarda 
ağırlıklarının artmasıdır. 

• İnsanoğlunun inşa ettiği hangi yapı aydan görünür? Çin 
seddi dediyseniz bilemediniz insan eliyle yapılmış hiçbir 
şey aydan çıplak gözle görünmez. Yerin yüzeyinden 100 
km uzaklaşıldığında uzay başlar, bu noktada birçok yapı 
görülebilir. Dünyaya uzaklığı 400.000km den fazla olan 
aydan kıtalar bile güçlükle görülür.

• Fare kapanı icat etmek kimin aklına geldi?
Eyvah evde fare var! Hemen bir fare kapanı kurulur, 
yem olarak en sevdiği peynir konulur ve şak, fare ya-
kalanır. Böyle basit bir mekanizmayı icat etmek kimin 
aklına gelmişti acaba? Bu basit düzenek aslında yüzlerce 
yıl mucitlerin beceri sınırlarını zorlayıp durdu ama19.yy 
gelindiğinde ABD ‘de dört bini aşkın fare kapanı patenti 
verildi. En bilindik şekli, çizgi filmlerde sıkça karşılaşı-
lan ve icadından beri geçen süredir hala günlük kulla-
nımda olan yaylı tuzak yani kapandır. İlk yaylı kapanı 
icat edense William Hooker dır. 

• Hangi metal en iyi iletkendir? Gümüş ısıyı ve elektriği 
en iyi ileten elementtir. Aynı zamanda bütün elementler 
arasında ısıyı en yansıtıcı olandır. Sakıncası pahalı olma-
sıdır. Elektrikli aletlerde bakır tel kullanmamızın sebebi 
bakırın ikinci en iyi element olması ve çok daha ucuz 
olmasıdır.

• Dünyadaki en kurak yer neresidir? Dünyadaki en ku-
rak yer Antarktika’dır.  Kıtanın bazı kesimleri 2milyon 
yıldır yağmur yüzü görmemiştir. Çöl teknik olarak yılda 
254mm den az yağış alan yer olarak tanımlanır. Antarkti-
ka dünyadaki en kurak yer olmasının yanı sıra, en çok su 
barındıran ve en rüzgârlı yer olma iddiasını da taşır. Çün-
kü dünyadaki suyun %70 i buz şeklinde burada bulunur.

• Çıplak gözle kaç galaksi görebiliriz? Beş bin? İki mil-
yon? On milyar? Hayır, sadece 4 tane görebiliriz. Aslında 
oturduğumuz yerden sadece 2 tane görebiliriz bunlardan 
biride içinde bulunduğumuz samanyoludur.

Hazırlayan: Zergün Özyetkin
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GAGİAD 9. Dönem Yönetİm Kurulu BAşKAnımız ERTUğRUL TEYMUR

GAGİAD’DA AnAfİKİr;

ABİ, KARDEŞİNİN BAŞARILARI 
İLE GURUR DUYAR

GaGiad ekonoMik ve sosyal alanda üsTüne düşenden 
fazlasını yapMaya çalışan,yöneTicilerle elBirliği içinde 

orTak akıl çerçevesinde fayda sunan Bir dernekTir.

ertugrul teymur kimdir, bize kendinizi anlatırmısı-
nız?

1972 Gaziantep doğumluyum.İlk orta ve lise eğitimi-
mi Gaziantep’te tamamladıktan sonra 1992 yılında Li-
sans eğitimimi almak üzere Uludağ Üniversitesi İ.İ.B.F 
Maliye Bölümünde eğitime başladım. Evli ve iki ço-
cuk babasıyım.Çocukluğumdan itibaren devam eden 
iş hayatım ,1997 yılında Lisans eğitimimi tamamlayıp 
Gaziantep’e dönüşümle profosyonel anlamda başlamış 
oldu.Halen Arçelik Bayisi olan Teypaş Teymurlar A.Ş 
ve Mobilya ,tasarım,dizayn ve satışı konularında faali-
yet gösteren Teymur Dizayn Mobilya A.Ş’de Yönetim 
Kurulu üyesi olarak iş hayatıma devam etmekteyim.  

GaGiaD’la yollarınız nasıl kesişti?  
 
GAGİAD’la tanışmam 1997 yılında eğitimimi tamam-
layıp iş hayatına atılmam ve eşim Serenat hanımla tanış-
mamla başladı.Kurucu başkanımız Adil Konukoğlu’nun 
devamlı toplantılara katıldığına,yönetim kuruluyla pro-
jeler yaptıklarına,ekonomik ve sosyal içerikli aktivite-
ler düzenlediklerine şahit oldum. Bunlar GAGİAD’ı 
tanımama ve ilgi duymama sebep oldu.Yapılan aktivi
teler,toplantılar,etkinlikler Gaziantep’in GAGİAD’dan 
önce pek alışık olmadığı durumlardı.GAGİAD ,iş ha-
yatına dahil olan genç kuşağın ekonomik ve sosyal 
anlamda gelişen Gaziantep’te yeni arayışlar içerisine 
girmesiyle doğmuş bir yapıdır. Bu yapının temel taşı 
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Atatürk ilke ve inkilaplarından taviz 
vermemektir. Kuruluşundan günü-
müze demokrasi yolunda hep daha 
ileriye gidilmiş, tüm siyasi parti ve 
düşünceye eşit mesafede davranıl-
mıştır. Bu durumları gözönüne alarak 
Sayın Başkanımız Erhan Özmen dö-
neminde GAGİAD üyesi oldum ve 
bu güçlü yapının içerisine dahil oldu-
ğumda gerçektende GAGİAD’ın bir 
okul olduğunu yakından tanıma fır-
satına sahip oldum. Genç işadamları 
dernekleri arasında ilk kadınlar ku-
rulunun teşkil edildiği GAGİAD’da 
eşli ekonomik ve sosyal içerikli top-
lantıların düzenlenmesi şehrin vizyo-
nunu olumlu yönde etkilemiştir.80’li 
yılların sonu 90’lı yılların başlarında 
Gaziantep’te temelleri atılan sanayi 
işletmelerinin GAGİAD’ın düzenle-
miş olduğu ekonomik içerikli toplan-
tılarda bilgi sahibi olması, üyelerin 
fikir alışverişinde bulunması, üyeler 
arasında gelişen arkadaşlık  ve tica-
retin artması derneğin kuruluşunun 
çok doğru bir karar olduğunu ortaya 
koymuştur. Küçük çaplı aile şirketle-
ri ile başlayan bu ivme gün geçtikçe 
yerini güçlü sermaye yapısına sa-
hip holdinglere, şirket evliliklerine, 
yabancı ortaklıklara bırakmaktadır. 
Tüm bunların tohumları 90’lı yıllar-
da atılmıştır. Bundada GAGİAD’ın 
okul misyonu girişimci Gaziantepli 
ruhuna ışık tutmuştur.  
    
GaGiaD’da sizi başkanlığa götü-
ren süreç nasıl gelişti,nasıl karar 
verdiniz?

Üye olduktan sonra GAGİAD’ın iç 
yapısını, komisyonlarını, aktivitele-
rini iyice inceledim. Komisyolarda 
yapılan çalışmaların, ekip ruhunun, 
toplantı düzeninin ve disiplinin öne-

mini gördüm. Bu incelemeler GAGİ-
AD yüksek okulunun ilk dersleriydi.
Araştırdıkça hergün yeni birşeyler 
öğreniyordum ve bu yapının içinde 
olmalıydım. Bu da Sanayi Ticaret 
komisyonu üyeliği ile hayta geçti.
Üye olduktan kısa bir süre sonra Sa-
nayi Ticaret komisyonunda göreve 
başladım. Yapılan çalışmaların ses 
getirmesi daha çok motive olmamı-
za sebep oluyor, çalışma isteği do-
ğuruyordu.Sanayi Ticaret komisyo-
nunda öğrendiklerimle bir sonraki 
dönemde Basın Yayın komisyonunda 
görev aldım. Komisyon olarak bilgi-
lendirme kitapçıkları ve Genç Çizgi 
Dergisi çıkarmaktan sorumluyduk. 
Bu da devamlı araştırma yapmamı-
za kendimizi yetiştirmemize sebep 
oldu.Verginin tabana yayılması,  
sadece vergi verenden değil herkes-
ten adil bir şekilde vergi alınması ve 
oranların düşürülmesi konusunda-
yazmış olduğum yazım bence bugün 
yapılmaya çalışılan uygulamaların 
öngörüsüydü. Daha sonraki dönem-
de 2006-2008 ve 2008-2010 yılları 
arasında Sayın Başkanımız Yaşar 
Erturhan’ın başkanlığı döneminde 
Başkan yardımcılığı görevinde bu-
lundum. Sayın Başkanımızın ve yö-

netim kurulumuzun eğitime vermiş 
olduğu önem neticesinde eğitim so-
runları konusunda projeler ürettik. 
Bu bağlamda yapılan okul öncesi 
eğitimle değişen hayatlar projesi çok 
ses getirdi ve ulaşmak istediğimiz 
amaca ulaştı ve toplumda bu konu-
da bilinçlenmeye neden oldu. Ayrıca 
üyelerimizin birebir desteği ile ger-
çekleştirilen 100 ana sınıfı tefrişatı, 
anasınıfı olmayan Devlet okulların-
da gerçekleştirildi.Yine Başkan yar-
dımcılığım döneminde Üniversite 
Sanayi işbirliği komisyonunda baş-
kan olarak görev aldım.Bu komis-
yonumuzda Gaziantep Üniversitesi 
Rektörlüğünden öğretim üyeleri ve 
üyelerimizden oluşan iş adamları 
görev almış ve birçok projeye imza 
atmıştır. Bu dönemin sonunda 2010 
yılında gerçekleşen genel kurulumuz 
öncesinde başkanlık görevinin bana 
teklif edilmesi ile başkanlık sürecim 
başlamıştır. Bu süreçte ekip olarak 
çalışmak istediğim arkadaşlarıma 
teklifler götürdüm. GAGİAD tarihin-
de bir ilk olan bayan yönetim kurulu 
üyesinide ekibimize davet ettim. Bir-
biriyle çalışmayı seven çok değerli 
başkan yardımcılarım ve yönetim 
kurulu üyelerimle birlikte heyecanlı  
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bir maratona başladık.

Başkanlık yaptığınız dönemin Ga-
GiaD’ından bahsedermisiniz?
O dönemde neler yaptınız? Hangi 
projelere imza attınız?  
  
İki dönem başkan yardımcılığı yap-
tığım 205 üyeli yaklaşık Gaziantep 
ekonomisinin %80-85’ini gerçek-
leştiren sanayici ve işadamlarını 
bünyesinde bulunduran bir derneğe 
başkan olmak çok heyecan vericiydi.
Tüm sorumluluk omuzlarınızda ve 
korkutucuydu. Ancak komisyonlarda 
ve başkan yardımcılığım sırasında 
edindiğim tecrübeler bu zorlu süreci 
çabuk atlatmamı sağladı. Protokol 
ziyaretlerimizi gerçekleştirdikten 
sonra önceki dönemden devam eden 
okul öncesi eğitimle değişen hayatlar 
projesi, anasınıfı tefrişatları ve üni-
versite sanayi işbirliği komisyonu-
muzun projelerinin devamı sağlandı.
Üyelerimize yönelik bilgilendirme 
toplantıları ve çeşitli sosyal içerikli 
toplantılar yaparak üyelerimizin  ve 
üye eşlerinin kaynaşması sağlandı.  
 
Başkanlık dönemimde hayata geçir-
diğimiz projeler kapsamında Gelece-
ğe Uzanan Küçük Eller ve Teknoloji 
Sınıfları Projesi, tamamen gelecek 
nesillere eğitimli, teknolojiyi iyi kul-
lanabilen olanakları kısıtlı, öğrencile-
ri ve okulları hedef alan bir projedir.

Bu projemizde SODES projelerinden 
sağlanan kaynakla Şahinbey Bölge- 
sindeki 7 Adet taşıma merkezli oku-
lun Teknoloji Sınıflarının tefrişatını 
ve donanımını gerçekleştirdik.  
 
Projeden 7 okul ve 3604 öğrenci fay-
dalanmaktadır ve bu proje uzun yıllar 
geçerliliğini koruyacaktır. Bir diğer 
projemiz, Kadınlar Kurulu ve Yöne-
tim Kurulumuzun ortak projesi olan 
El Becerileri İşe Dönüşsün Kadın 
Girişimcilik Eğitimi; Bu projemiz de 
kaynakları SODES’ten sağlanarak 
17 Kursiyer Bayana İş Planı eğitimi 
verildi ve kurs bitiminde başarılı olan 
iki kursiyere işyeri açma desteği sağ-
landı. Bu projemiz de maddi olanak-
ları yeterli olmayan bayanların işyeri 
açmaları ve kadın girişimciliğinin ar-
tırılması hedeflendi. Finansmanının 
tamamı Üyelerimiz tarafından karşı-
lanan Büyük Kalpler Minik Ayaklar 
Projesi kapsamında Gaziantep Vali-
liği ve Van Valiliği koordinasyonun 
da Van depreminden etkilenen 4.000 
İlköğretim Öğrencisine Kışlık Bot 
desteği sağlandı.

Toplumsal duyarlılık çerçevesinde 
gerçekleştirilen bir projede; Göre-
bilirim, Görme Engellilere Yönelik 
Sesli Kütüphane projesi. Tüm yaş 
gruplarından görme engelli vatandaş-
larımızın ses çalarlar ve bilgisayarlar 
vasıtasıyla diske okunan kitap ve 

dergilerin sesli kütüphane ortamında 
faydalanması için oluşturulmuştur.
Kurulan Sesli Kütüphane proje tari-
hine kadar Gaziantep ve Bölgedeki 
ilk ve tek Sesli Kütüphanedir.

Eğitim ve Çevre Fonumuzda Üyele-
rimizin desteği ile toplanan bütçeden 
GAGİAD Ormanı çevre düzenlemesi
ve ağaçlandırması gerçekleştirilmiş-
tir.     
   
GaGiaD’ın geçmişten günümüze 
gelişimini nasıl görüyorsunuz? 
  
GAGİAD 1993 yılında 44 Kurucu 
Üye ile Kurucu Başkanımız Sayın 
Adil Konukoğlu tarafından Şehrin 
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dinamiklerine ve ihtiyaçlarına cevap 
vermek için kurulmuştur. Her geçen 
gün güçlenen, Ekonomik ve Sosyal 
alanda üstüne düşenden fazlasını 
yapmaya çalışan,Yöneticilerle elbir-
liği içinde Ortak Akıl çerçevesinde 
fayda sunan bir dernektir.  
 
GAGİAD ruhunda olan bayrak ya-
rışı değil, bayrak devridir. Bayrağı 
devreden Yönetim Kurulu bayrağı 
devralanYönetim Kurulunun başa-
rısı için her zaman destek olmuştur.
Amaç Gaziantep’e ve Üyelerimize 
maksimum faydanın sunulabilmesi-
dir.    
 
GaGiaD’ı yakından takip ediyor-
sunuz. Şu andaki çalışmalarını na-
sıl görüyorsunuz?   
   
Şuan daki Başkanımızın ve ekibi-
nin çalışmalarını takdirle karşılıyo-
rum. İnanıyorum ki her arkadaşımız 
GAGİAD’a çok büyük katkılar sağ-
lamaktadır. GAGİAD’da Anafikir; 
Abi, Kardeşinin hep arkasındadır ve 
başarıları ile gurur duyar duygusu-
dur.
  
iş hayatında başarılı olmanın sırları 
nelerdir?

Bence iş hayatında başarının sırrı dü-
rüstlüktür. Hedefleri doğru belirleyip 

özveri ve disiplin içinde çalışırsanız 
başarıyı elde edersiniz.İş adamı zor-
luklar karşısında sebat edip, zorluk-
lara göğüs gerebilmelidir.

ertuğrul teymur özel hayatında 
nasıl bir insandır? ailenizle birlikte 
iken nasıl vakit geçirmeyi seversi-
niz?

Mobilya sektörü uzun ve yoğun me-
sai saatleri gerektiren bir sektör, bu 
nedenle kendime çok fazla zaman 
ayırabildiğim söylenemez. İş haya-
tından arta kalan zamanlarda ailemle 
zaman geçirmeye özen gösteriyo-
rum. Çocukluğumdan bu yana en 
büyük hobim olan hayvanlarla ilgi-
lenmek stres atmama yardımcı olu-
yor.Kuşları, atları ve köpekleri çok 
severim ve beslerim. İki canlının bir 
arada yapmış olduğu spor at binmek-
tir, at binmenin keyfine varan bir ki-
şinin bundan vazgeçmesi çok zordur. 
Doğayla iç içe olmak ve çocuklarıma
hayvan sevgisini aşılamak için za-
man buldukça bağevinde günümü 
geçirmekten mutlu olurum. Eşimle 
birlikte arkadaşlarımızla zaman ge-
çirmeyi ve uzun uzun sohbet etmeyi 
çok severiz. Gündeme dair konular, 
ekonomi ve sosyal hayat üzerine 
uzun uzun sohbet ederiz. İşyerinde 
ki karakteristik özelliğim olan planlı, 
programlı hareket etme özel haya-

tımda da kendini göstermektedir. Ha-
yatım boyunca taviz veremeyeceğim 
en önemli konu doğruluk ve dürüst-
lüktür. Az konuşur çok dinlerim, Az 
uyur çok düşünürüm.
 
Çocuklarıma her zaman doğru ve 
dürüst olmaları,hiç kimsenin hakkını 
yememeleri konusunda öğütler veri-
rim Onları topluma yararlı insanlar 
olarak yetiştirmek en büyük hede-
fimdir.

Genç Çizgi aracılığıyla GaGiaD 
üyelerine bir mesajınız olacak mı?  
    
GAGİAD Büyük bir ailedir. Üyesi 
ve 9. Dönem Başkanı olmaktan gurur 
duyduğum GAGİAD çok sağlam te-
meller üzerine kurulmuştur. Kurulu-
şundan bu yana her zaman daha ile-
riye gitme fikri düstur olarak alınmış 
ve göreve gelen her yönetim kurulu 
bu konuda üstüne düşen görevi en iyi 
şekilde yerine getirmiştir. Gelecekte 
görevi üstlenecek olan yeni jene-
rasyonun da bayrağı büyüklerinden 
devralıp çok daha yükseklere taşıya-
caklarına inancım sonsuz, bu da biz-
leri gururlandırmaktadır.

Geçmişten günümüze çok başarılı 
Liderler yetiştiren GAGİAD, gele-
cekte de başarılı Lider okulu olarak-
misyonunu sürdürecektir.
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Serenat hanım,geçmişte Kadınlar Kurulu’nda aktif gö-
revler üstlenen bir isim olarak GaGiaD sizin için ne 
anlam ifade ediyor?     
 
GAGİAD Kadınlar Kurulu’nda 6 yıl boyunca görev al-
dım. Bu süre zarfında GAGİAD’ın bana sosyal ve eğitim 
olarak çok büyük katkılarının olduğunu söyleyebilirim.
Bunların başında benim için en önemli olan ekip ruhunu 
yakalayabilmek ve birlikte çalışabilmekti. Bu birlikteli-
ğin en güzel yanıda sonrasında oluşan sıcak dostluklar 
ve GAGİAD adına başarılı birşeyler yapmanın verdiği 
mutluluktu. Dernek çalışmaları tamamen gönül işidir, 
birlikte çalıştığınız her bireyin size birşeyler kattığını ve 
bunların hayat yolunda çok önemli tecrübeler olduğunu 
düşünüyorum.

GaGiaD ailesinin bir ferdi olmak nasıl bir duygu? 
 
GAGİAD ailesinin bir ferdi olmaktan her zaman gurur 
duymuşumdur. Bence GAGİAD’a üye olan herkesinde 
aynı duyguları beslemesi gerekir. Çünkü GAGİAD bugü-
ne kadar her zaman başarılı işlere imza atmıştır. GAGİ-
AD Kadınlar Kurulu’nun Türkiye’de bir ilk olması ayrıca 
gurur kaynağıdır. Dileğim GAGİAD’ın bundan sonraki 
dönemlerde de aynı çizgide çok daha başarılı ilklere imza 
atması ve yükselişini devam ettirmesidir.

Serenat hanım, ertuğrul teymur nasıl bir eş, nasıl bir 
babadır anlatırmısınız?     
 
Ertuğrul Bey için en önemli konu ailesidir.Benimle ve ço-
cuklarıyla zaman geçirmekten mutlu olan yumşak huylu, 
sakin, ilgili bir eş ve babadır. İşleri ve sorumluluklarından 
taviz vermeyi hiç sevmez. Çocukların yetiştirilmesi ko-
nusunda her aşamada yardımcı olan bir babadır.  
    
Günün bütün yorgunluğuna rağmen akşam olup eve gel-
diğinde çocuklarla oyun oynamayı onların merak ettiği 
konularda sohbet etmeyi çok sever.Sabırlı bir babadır, 
oğlum Ali’nin saatlerce sürebilecek sorularına bıkmadan 
cevap verir. Hayvanları ve tesbih kolleksiyonu en büyük 
hobisidir, çocuklara da hayvan sevgisini aşılamak için 
onlara hayvanlar alır fakat bakımı yine kendisine kalır. 
Yaz tatillerinde birlikte geçirdiğimiz zaman en eğlenceli 

ve mutlu olduğu zamandır.

eşiniz GaGiaD Başkanı olduğunda size “Benden ümi-
dini kes”diyerek, Başkanlığı boyunca GaGiaD’a daha 
fazla zaman ayıracağını size peşin peşin söylemiş. Siz 
nasıl tepki verdiniz?     
  
GAGİAD Başkanlığı teklifi geldiğinde bu kararı eşimle 
birlikte konuşarak aldık. Daha önce iki dönem yönetim 
kurulunda görev aldığımız için az çok bunun ne kadar öz-
veri gerektirdiğini biliyorduk. Ben her zaman arkasında 
olacağımı ve elimden geldiğince destek olacağımı söy-
ledim ve öyle de olduğuna inanıyorum. O dönem çocuk-
larım küçük olduğu için zorluk çektiğim zamanlar oldu, 
çünkü Ertuğrul Bey’in devamlı toplantıları ve program-
ları oluyordu eve geç ve yorgun geliyordu. Çoğu günler 
eve geldiğinde çocuklar çoktan uyumuş oluyordu onları 
ancak sabah kahvaltı esnasında görebiliyordu. Zorluklara 
rağmen her zaman böyle bir görevi üstlendiği için eşimle 
gurur duydum.    
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ZEYNEP KAYALI DURAN
BAsın ve YAYın KomİsYon üYesİ

TüRKİYE’DEKİ
EN ÖNEMLİ SEKTÖRLERDEN  

otomotİv seKtörü
zor Bİr vİrAjDAn 
GeçİYor

ÜrKiYe otomobil ve 
hafif ticari araç top-
lam pazarı 2014 yılı 
ocak-ağustos döne-
minde bir önceki yılın 
aynı dönemine göre 

%21,49 azalarak 406.967 adet ola-
rak gerçekleşti. 2013 yılı ilk sekiz 
ayında 518.382 adet toplam pazar 
gerçekleşmişti. 

otomobil satışları 2014 yılı ocak-
ağustos döneminde bir önceki 
yılın aynı dönemine göre %20,51 
azalarak 317.506 adete geriledi. 

2013 yılı ilk sekiz ayında 399.429 
adet satışa ulaşılmıştı. 

hafif ticari araç pazarı 2014 yılı 
ilk sekiz ayında geçen yıla göre 
%24,79 oranında azalarak 89.461 
adete geriledi. Geçen yıl 118.953 
adet satış gerçekleşmişti. 

Otomobil ve Hafif Ticari Araç Paza-
rı, 2014 Yılı Ağustos Ayında %7,5 
azaldı. Otomobil Pazarı %12,6 
Küçüldü, Hafif Ticari Araç Pazarı 
%12,2 Büyüdü. 

 2104 yılı  
önGörüldüğü GiBi 
zor Bir yıl olarak 

Başladı ve  son 
çeyreğe GirdiğiMiz 
Bu Günlerde zorlu 
Bir şekilde devaM 

ediyor. arTan verGi 
yükleri,yükselen 

faiz oranları ve kur 
farklılıklarından 

dolayı yapılan 
zaMlar 2014 yılında 
saTışları oluMsuz 

eTkileyen fakTörler 
oluyor.

T

MAKALE60



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

2014 yılı ağustos ayı otomobil ve 
hafif ticari araç pazarı 60.199 ade-
te geriledi. 65.043 adet olan 2013 
yılı Ağustos ayı otomobil ve hafif 
ticari araç pazar toplamına göre sa-
tışlar %7,45 oranında azaldı. 

2014 yılı ağustos ayında otomobil 
satışları bir önceki yılın aynı ayı-
na göre %12,56 küçülerek 45.131 
adet olarak gerçekleşti.

2014 yılı ağustos ayında hafif tica-
ri araç pazarı 2013 yılının ağustos 
ayına göre %12,18 artarak 15.068 
adet seviyesine ulaştı. 

2014 yılı ilk sekiz ayında bir önce-
ki yılın aynı dönemine göre, 1600cc 
altındaki otomobil satışlarında 
%19,70, 1600-2000cc aralığında 
motor hacmine sahip otomobil satış-
larında %37,60 ve 2000cc üstü oto-
mobillerde %2,35 daralma görüldü. 

2014 yılı ilk sekiz ayında otomobil 
pazarında ortalama emisyon değer-
lerine göre en yüksek paya %39,51 

oranıyla 100-120 gr/km arasındaki 
otomobiller 125.444 adet ile sahip 
oldu.
 
2014 yılı ilk sekiz ayında dizel oto-
mobil satışlarının payı %62,62’ye, 
otomatik şanzımanlı otomobillerin 
payı ise %45,76’ya yükseldi. 

2014 yılı ilk sekiz ayında otomobil 
pazarı segmentinin %83,25’i, vergi 
oranları düşük olan A, B ve C seg-
mentlerinde yer alan araçlar oluş-
turdu. Segmentlere göre en yüksek 
satış adetine %52,18 pay ile C seg-
menti (165.678 adet), kasa tiplerine 
göre ise en çok tercih edilen gövde 
tipi yine Sedan otomobiller (%47,85 
pay, 151.940 adet) oldu. 

2014 yılı ilk sekiz ayında; 

• Kur ve faiz oranlarındaki 
yükselişler, 

• Otomobil ÖTV oranlarındaki artış, 

• BDDK’nın kredi işlemlerine 
yönelik getirdiği sınırlamalar, 

• Özel sektör yatırımlarındaki 
yavaşlama, 

Otomobil ve hafif ticari araç 
pazarında % 21,5 daralmaya yol 
açmıştır. 

2014 yılının son dört ayında; 

• İçerisinde bulunulan seçim süreci, 

• Makro ihtiyati tedbirler, 

• TCMB’nin sıkı para politikası, 

• Jeopolitik gelişmeler, 

• ABD ve Avrupa Merkez Bankaları 
para politikaları, 

etkili olmaya devam edecektir. 

2014 yılı otomotiv sektörü toplam 
pazarının 675-725 bin adet aralığında 
gerçekleşeceği  öngörülmektedir.
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Kaynak: 

ODD(Otomotiv distributorleri derneği)
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çALIŞMAK, HAYATI DAHA 
PRoGRAMLI KILIYoR

9. Dönem GAGİAD KADınlAr Kurulu BAşKAnımız
SEçİL GüDEMEZoğLU

eçil hanım bize ken-
dinizi tanıtır mısınız?

26 Şubat 1982 Gazi-
antep doğumluyum. 
İlk, orta ve lise eğiti-

mimi Gaziantep’te tamamladıktan 
sonra, Lisans Eğitimimi Marmara 
Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilim-
ler Fakültesi İktisat Bölümünde, Li-
sansüstü Eğitimimi ise Amerika’da 
gerçekleştirdim. Evliyim ve 4 ya-
şında Yiğit isimli bir oğlum var. 
Tekstil Sektöründe faaliyet göste-
ren aile şirketimizde yönetici ola-
rak görev yapmaktayım. 

GaGiaD sizin için ne anlam ifade 
ediyor, hayatınızda nasıl bir yeri 
var?

GAGİAD’la 2006 yılında evlen-
dikten hemen sonra eşimin yöne-
tim kuruluna seçilmesiyle tanış-
tım. GAGİAD, Gaziantep şehrinin 
vizyonunu en üst seviyede tutan, 
düzenlediği faaliyetlerle Gazian-
tep ekonomisinin güçlenmesine 
yön veren diğer yandan da sosyo-
kültürel yaşamını renklendiren bir 
okul’dur. Bu kapsamda diyebilirim 
ki GAGİAD, gerçekleştirdiği semi-
ner projeler ve eğitimlerle  - hem 
is hayatımda önemli ve değerli 
tecrübeler edinmeme, hem de sos-
yal yönümü zenginleştirerek, asla 
kaybetmek istemeyeceğim güzel 
dostluklar kurmama vesile olmuş-

tur.  9.Dönem Kadınlar Kurulu 
Başkanı olarak çalışma arkadaş-
larımla birlikte bu yönde projeler 
hazırlama şansına erişerek, kazan-
dığımız tecrübeleri en üst düzeye 
taşıdığımızı düşünüyorum. Kısaca-
sı GAGİAD’lı olmak ve GAGİAD 
ruhunu taşımaktan gurur duyuyo-
rum.

GAGİAD’ın hayatımdaki yeri Çok 
özeldir. Bir çok ilkleri yaşadığım 
ve kendime daha çok güvenmem 
gerektiğini öğrendiğim bir kuruluş-
tur. Bayrak yarışında bizim de bu 
okuldan faydalanmamızı sağlayan, 
genç nesiller olarak bize güvenen 
bütün geçmiş dönem başkanları-
ma ve kıymetli eşlerine teşekkür 

S
GünüMüz ileTişiM, Bu yüzden de yenilikleri Takip eTMek, 
sürekli araşTırMak ve yeni iş alanları yaraTMak Gerekli
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ederim. Eğer bu hususta 9.Dönem 
Kadınlar Kurulu Başkanı olarak ben 
ve değerli kadınlar kurulu arkadaşla-
rımın bu okula bir katkısı olduysa ne 
mutlu bize…

Kadınların iş dünyasında görev al-
masının zorlukları nelerdir?

Kadının görevi ağırdır. Dişi kuştur 
yuvayı kurar,bir taraftan evini çekip 
çevirirken bir taraftan da hem iyi bir 
eş, hem de iyi bir anne olmalıdır. 
Şayet iş hayatında da faaliyet göste-
riyorsa sorumlulukları daha da art-
mıştır. Günümüz koşullarını değer-
lendirmemiz gerekirse; Gaziantep de 
birçok batılı şehir gibi kadın-erkek 
ayrımcılığından nispeten sıyrılmak-
ta, hızlı büyüyen ekonomisine ka-
dınların kattığı değer gün geçtikçe 
artmaktadır. Kadınların çalışmasının 
en önemli zorluklarından biri olan 
çocuk eğitimini;  günümüzde artan 
ve iyi eğitim veren kreşler büyük 
miktarda çözmektedir. Şahsen ben 
hayatımı daha programlı yaşayarak 
iş yerimde minimum zamanla mak-
simum verim elde ediyor,derneklerin 

faaliyetlerini yakından takip ediyor 
ve evimde iyi bir anne ve eş olmaya 
çalışıyorum.

iş hayatında olma fikri nasıl oluştu, 
ailenizden destek gördünüz mü?

Belli bir seviyede eğitim aldıktan 
sonra çalışmama fikri bana biraz tu-
haf geliyordu. Bu sebepten iş hayatı-
ma; ileride üstleneceğim göreve bağ-
lı kalarak lisans eğitimim aralarında 
İstanbul’da staj yaparak başladım. 
İlk önce İstanbul Menkul Kıymet-
ler Borsası (bugünkü adıyla Borsa 
İstanbul), sonraki yıllarda bir banka-
da ilk önce pazarlama daha sonra da 
operasyon bölümlerinde görev ala-
rak gerçekten de çalışmak istediğime 
karar verdim.

2005 yılında babam Ulvi Toprakçı 
’nın büyük desteğiyle halı tekstili 
alanında hizmet veren yeni bir fir-
ma kurduk ve firmamızı bebeğimiz 
gibi büyüttük. Bu yolda bana güve-
nen ve inanan yol gösterici kitabım 
olan babam ve çalışmam konusunda 
beni destekleyen eşim ise en büyük 

şansımdır. Onların desteğiyle tecrü-
besizliği başarıya dönüştürebildim.

iş kadınlarına kalıcı ve sürekli ba-
şarıyı yakalayabilmeleri için ne gibi 
tavsiyelerde bulunursunuz?

Günümüz iletişim çağı, bir çok şeyi 
bulabileceğimiz bir kitap aslında. Bu 
yüzden de yenilikleri takip etmek, 
sürekli araştırmak ve yeni iş alanları 
yaratmak gereklidir diye düşünmek-
teyim. Olanı değil de farklıyı bulmak 
başarının sırrıdır. Tabi en önemlisi 
ise kendine güvenmek ve inanmak-
tır.
Verimli çalışmak çok önemlidir. Ça-
lışan bir anne olarak ben hiç bir ko-
şulda işimi 2. plana atmadım. Şöyle 
ki GAGİAD 9. Dönem Kadınlar Ku-
rulu Başkanlığı döneminde hali ha-
zırda etkin bir rol aldığım bir işim, 
evim ve aynı zamanda zor geçen bir 
hamilelik dönemim vardı. Daha 1 
aylık bebeğimle hem işime, hem evi-
me hem de çok sevdiğim GAGİAD’a 
zaman ayırabiliyordum. Şunu çok 
net ifade etmek isterim ki çalışmak, 
hayatı daha programlı kılıyor.
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Sizi sosyal projelerde de görüyoruz. 
Bu alanda neler yapıyorsunuz?

Sosyal sorumluluk projelerinde ça-
lışmak her bireyin şehrine istihdam 
yaratmasıdır. Tamamen gönül işidir. 
Şehrime daha da faydalı olmak ama-
cıyla GAGİAD içinde aldığım görev 
süresince ekibimle birlikte birçok 
bilgilendirme toplantıları, organi-
zasyonlar ve projeler yaptık. Bunun 
sonucunda birçok minik kalbi mutlu 
eden eğitimin ana direği olan anao-
kulların tefrişatını gerçekleştirdik. 
Ayrıca kadınlar kurulu bünyesinde 
bulunan eğitim komisyonumuzla 
birlikte -kadın istihdamı- projemiz-
le katılımcılarımıza çeşitli eğitim-
ler verdik. Başarılı 2 katılımcımıza 
SODES kapsamında işyeri açmasına 
destekte bulunduk.
GAGİAD’ın yanı sıra, Gaziantep’i 
seven 9 bayan arkadaşımla, ( sayı-
sı gün geçtikçe artmakta olan)  ana 
amacı eğitim olan bir dernek kurduk. 
Eğitimi esas alan ve şehrimizin du-
yarlı insanlarının katıldığı birçok 
organizasyon yaptık. Sonucunu ise 
geçtiğimiz yıl eğitime başlayan il-
kokulumuzu hayata geçirmenin 
gururuyla tamamladık. Şehrimizin 
ihtiyaç duyduğu her projede çalış-
maktan mutluluk duyuyoruz ve bu 
konuda yeni projelere de başlamak-
tayız.
Kendi görev aldığım derneklerin 
yanı sıra şehrimizde faaliyet gösteren 
diğer derneklerin organizasyonlarına 
da elimden geldiği kadar katılmaya 
ve desteklemeye özen gösteriyorum.

iş kadını Seçil Güdemezoğlu evin-
de nasıldır, nasıl bir eştir, nasıl bir 
annedir?

Elinden geldiği ve gücünün yettiği 
ölçüde yapısı gereği hiçbir şey bekle-
meksizin herkesin işine koşan özün-
de iyi niyetli, pek sakin olmayan, boş 
oturmayı sevmeyen bir anne, bir eş, 
bir evlat, bir arkadaştır. Evime gel-
diğimde çalışma kimliğinden arını-
rım, mutfak işlerinden sonra eşimle 
birlikte oğlumuzla vakit geçirmek-

ten inanılmaz keyif alırız. Yiğit’le 4 
yaşında olmasına rağmen bir büyük 
gibi sohbet eder, okul hayatı ve geli-
şimiyle yakından ilgilenirim. Eşimle 
güncel konuları istişare etmeyi ve 
onun fikirlerinden yararlanmayı çok 
severim. 

ailenizle nasıl vakit geçirirsiniz, ay-
rıca eşinizle iş konuşur musunuz?

Yemek sonrası kahve keyfimiz var-
dır. Günün yorgunluğunu o daki-
kalarda atarız. Ben de eşim de bir-
birimize danışacak bir mevzumuz 
olmadığı sürece iş konuşmayı pek 
sevmeyiz. Günümüzün nasıl geçtiği-
ni konuşuruz, sosyal yönetimimizle 
ilgili fikir alışverişinde bulunmaya 
çalışırız, geleceği planlamaya ama 
bugünü yaşamaya da özen gösteririz. 
Bunların yanı sıra her çocuğu olan 
anne gibi oğlumun, birlikte vakit 
geçirmekten mutlu olduğu arkadaş-
larıyla ortak program yapar, oyunlar 
oynarız. Hayatımızın olmazsa olmaz 

parçası olan arkadaşlarımızla birlikte 
vakit geçirmekten keyif alırız. Kendi 
özel hobilerimize de vakit ayırmaya 
özen gösteririz. 

Genç Çizgi aracılığıyla GaGiaD 
Üyelerine ne gibi mesaj vermek is-
tersiniz?

1993 yılından bugünlere büyük bir 
başarı ile gelmiş ve benim de dahil 
olmaktan gurur duyduğum; bizden 
sonraki nesillere de yine büyük başa-
rılarla iletileceğinden hiçbir şüphem 
olmayan şehrimizin değerlerinden 
GAGİAD’ ımıza sahip çıkmalarını, 
bu çatıda kendilerini hiç bir zaman 
yalnız hissetmeden yeni dostluk-
lara yelken açmalarını diliyorum. 
İnanıyorum ki bu dostluklar, ileriki 
zamanlarda çeşitli tecrübeler kazan-
malarına katkıda bulunacaktır. Ben 
bu okulda, kalan hayatımı yönlen-
direbilecek çok kıymetli değerler 
kazanırken; daimi dostluklarımı ise 
hayatımın artı hanesine kazıdım.

EvİME GELDİğİMDE çALIŞMA KİMLİğİNDEN ARINIRIM, MUTFAK İŞLERİNDEN SONRA 
EŞİMLE BİRLİKTE OğLUMUZLA vAKİT GEçİRMEKTEN İNANILMAZ KEYİF ALIRIZ.
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küresel rekaBeT
ÜnYa Ekonomik 
Forumu tarafından 
tanımlanan Küresel 
Rekabet Endeksi po-
litika oluşturucu me-

kanizmalar tarafından kullanılan 
en önemli araçlardan biri olarak 
2014-2015 dönemi için açık-
landı. Türkiye’ye dair çalışma 
ve araştırmalar Tüsiad-Sabancı 
Üniversitesi Rekabet Forumu 
tarafından yürütülmekte.  Tüsi-
ad- Sabancı Üniversitesi Rekabet 
Forumu Türkiye’nin genel olarak 
küreselleşme, ve spesifik olarak 

da Avrupa Birliği ile bütünleş-
me sürecinde  global piyasalarda 
Türkiye Özel sektörünün kalı-
cı bir yere sahip olabilmesi için 
gerekli rekabet gücü, inovasyon, 
teknoloji yönetimi ve kıyaslama 
çalışmalarını yapmakta. 

2014-2015 Küresel Rekabet Ra-
poru 144 ülke ekonomisine genel 
bakış ve bu ekonomilerin rekabet 
performanslarının kapsamlı ve 
küresel ölçekte değerlendirilebil-
mesini sağlıyor. Ülkelerin reka-
bet güçlerini etkileyen faktörler:

D

1. Kurumsal yapılanma
2. alt yapı
3. Makroekonomik istikrar
4. Sağlık ve ilköğretim
5. Yükseköğretim ve iş başında eğitim
6. emtia-Mal piyasalarının etkinliği

7. iş gücü piyasaları
8. Finansal piyasaların gelişmişliği
9. teknolojik alt yapı
10. pazar büyüklüğü
11. Mali piyasaların gelişmişliği
12. inovasyon  olarak  12 bileşene ayrılıyor. 
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DİLEK KALEoğLU
BAsın ve YAYın KomİsYon üYesİ
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İSVİÇRE
SİNGAPUR
ABD
FİNLANDİYA
ALMANYA
JAPONYA
HONG KONG
HOLLANDA
İNGİLTERE
İSVEÇ

1
2
3
4
5
6
7
8
9
10

1
2
5
3
4
9
7
8
10
6

Kurumsal yapılanma

Altyapı

Sağlık ve ilköğretim

Yüksek öğretim ve işbaşında eğitim

Emtia-Mal piyasalarının etkinliği

Pazar büyüklüğü

İnovasyon

İşgücü piyasaları

Makroekonomik ortam

Mali piyasaların gelişmişliği

64

51

69

50

43

16

56

131

58

58

56

49

59

65

43

16

50

130

76

51

ilk 10 Ülke
Küresel rekabetçilik en-

deksi 2014’e Göre Sıralama 
(144 ülke içinde)

Küresel rekabetçilik en-
deksi 2013’e Göre Sıralama 

(148 ülke içinde)

reKabetçiLiK
endeKSi biLeşeni

144 ÜLKe araSında 
tÜrKiYe’nin

SıraLaMaSı (2014)

148 ÜLKe araSında 
tÜrKiYe’nin

SıraLaMaSı (2013)

Tüm bu bileşenlerin rekabetçilik ve 
büyümede farklı  açılardan önem 
teşkil etmesi; ülkelerin küresel are-
nada rekabet güçlerinin çeşitli yön-
lerden objektif bir şekilde kıyas-
lanmasını sağlıyor.  Uzun vadede 
büyümeyi belirleyen, ekonominin 
verimlilik seviyesini ölçmek için 

Küresel Rekabet Endeksi  önemli 
bir indikatör. Tabi ki ekonominin 
verimlilik seviyesini küresel ölçek-
te ve ülkeler bazında ölçmek ve be-
lirlemek oldukça zor bir görev. 

2014-2015 için yayınlanan raporda 
sıralamanın ilk 10’nu, ileri derece 

batı ve Asya ekonomileri tarafından 
domine edilmiş. Ardışık altı yıldır 
İsviçre ilk 10 listesinin başında ge-
liyor ve Singapur yine ikinci sırada  
rekabetçi ekonomiler arasındaki 
yerini alıyor. 

me kaydetmiş, iki sıra yükselmiş ve 
üçüncülüğe yerleşmiş.

Dünya’nın en büyük gelişmekte 
olan ekonomilerinin bazıları (Suudi 
Arabistan, Güney Afrika, Brezilya, 
Meksika, Hindistan ve Nijerya) re-
kabet gücünün artırılması konusun-
da güçlüklerle karşılaşmaya devam 

etmekte olup, sıralamalarında dü-
şüş gözlenmekte. 

2014-2015 dönemi Küresel Re-
kabet Raporu’na göre uzun vadeli 
ekonomik büyüme için
gerekli yapısal reformların belirlen-
mesi ve uygulanmasındaki çalışma 
ve ilerlemeler yetersiz seviyededir. 

Rapora göre, İnovasyon, yetenek 
geliştirme ve kurumsal güç, dün-
yanın en rekabetçi ekonomilerinin 
belirlenmesinde belirleyici bir rol 
oynamaya devam etmektedir.

2014-2015 Küresel Rekabet Ra-
poruna göre bir önceki yıla oranla 
en önemli iyileşmeler makroeko-
nomik ortam, yüksek öğretim ve iş 
başında eğitim de görülmüş olup, 
emtia-mal piyasalarının etkinliği 
ve Pazar büyüklüğü endekslerinin 
sabit kalmış durumda.
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İsviçre’nin akademik enstitülerle, 
AR-GE faaliyetlerine yapmış oldu-
ğu yatırımlar,  akademi ve iş dün-
yasının içerisinde bulunduğu sıkı 
iş birliği ile en yenilikçi ülkelerin 
başında geliyor. Dünyada en çok 
sayıda patent anlaşmasının yapıl-
mış olduğu ülke olması dikkat çe-
kiyor; değer zincirinin en son sevi-
yesinde faaliyet gösteren şirketlerin 
gelişmişliği bir başka önemli güç. 
İş başında eğitim sağlayan  geliş-
miş eğitim sistemi ve iş imkanları 
verimliliğin daha da güçlenmesini 
sağlıyor. Rekabetçilik ileri düzeyde 
gelişmiş finansal piyasalar ve mü-
kemmel alt yapı ile desteklenmiş. 
Son olarak İsviçre’nin makroeko-
nomik ortamı diğer ülkelerle kıyas-
landığında en istikrarlı ekonomiler 
arasında yer alıyor. 
ABD rekabetçilikteki yerinde bu 
yıl da geçen yıl olduğu gibi ilerle-



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

m
eH

m
et

 r
eş

İt
 G

öğ
ü

ş
PE

LS
AN

 Y
ÖN

ET
İM

 K
U

RU
LU

 B
AŞ

KA
N

I



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

HEP GURBET,
HEP HASRET

çocukluk ve Gençlik yıllarını GazianTep’Te dolu dolu GeçirdikTen 
sonra yaklaşık 40 yıl önce GazianTep’Ten ayrılarak yaşaMını hep 

Başka şehirlerde sürdürMek zorunda kalan MehMeT reşiT Göğüş 
MeMlekeT özleMini Bir Başka çekiyor sanki. Göğüş Bu özleMini 
de “GazianTep’Te yaşayanlar hönüsü üzüM ve küncülü ekMek 

yedikleri için verGi verMeli” şeklinde dile GeTiriyor.

ize kendinizi tanıtır mısınız?

Ben Antepli’yim. Gazi şehrin gazi-
lerinin oğluyum. Yiğit ve Yurdem’ 
in babalarıyım. Ayrıca Mercan’ ın, 
Derin’ in ve Duru’ nun dedeleriyim. 

Pambıkçı Mamed’ in (Mehmet  Aslansoy) şeerdi-
yim. Aydınlatmacıyım. Pelsan’dan ülkemi aydın-
latan 10.000 öğrenci okutmuş beden eğitimi öğret-
meniyim. İyi bir sporcuydum. Basketbol ve hentbol 
hakemliği yaptım. Gurmeyim, her Gaziantepli ka-
dar. Kel Ferit’in öğrencisiyim. 4 sesli korolarda şar-
kı söyleyen, öcüknen (Fazıl Arısoy) problem çözen 
Gaziantep Lisesi mezunuyum. 

Gaziantep denilince aklınıza ne geliyor, Gaziantep 
sizin için ne anlam ifade ediyor? 
Bir tarlası Felhan kızıl mı kırmızı mı kahve mi ren-
giyle, bir tarlasını boz toprağıyla, havana taşıyla 
duvarlarını, Keymıh taşıyla evlerini, Kara taşlarla 
yapılmış dış kapılarının çevresini hepsini özlüyo-
rum. Hepsini anımsıyorum. Yani buram buram ko-
kan sılamı doğum yerimi ifade ediyor. 

Gençlik döneminizi Gaziantep’ te yaşadınız. Son-
ra nasıl ayrıldınız? 

Çocukluk ve ilk gençlik yıllarımda Gaziantep’ te 
yaşadım. Beni önce Antep’ te sevdi birileri, ben en 
önce Antep’te aşık oldum birilerine.  Mal almayı, 
başire etmeyi, kötü malı iade etmeyi, parayı para-
ya ver parayı araya verme laflarını ilk gençliğim-
de öğrendim. Bahşiş vermeyi, çocuk sevindirmeyi  
Sani Konukoğlu’ ndan öğrendim…  Ünaldı’ da ma-
ğarada, Hilal İplik Fabrikası’ ndan tarak altı hur-
da pamuk alıp, Şire Han’ ın yanında ki , Mehmet 
Aslansoy’un dükkanında satıyorduk. Pamukları 
almaya, onun at arabasıyla gidiyordum. İrsaliye ke-
silirken 13-14 yaşındaki çocuk olarak malı teslim 
almaya gitmişim. Haftalığım 10 liraydı ve Sami 
bey bana, her seferinde 2,5 lira bahşiş verirdi. Bu 
özelliği o yıllarda öğrendim. Çocukları seveceksin. 
Çalışmasını teşvik edeceksin. Allah rahmet etsin. 

• Kamuda görev yaparken, iş hayatına atılmaya 
nasıl karar verdiniz? 
Liseyi bitirdikten sonra Ankara Gazi Eğitim Ens-
titüsü Beden Eğitimi Bölümü’ ne girdim. Gazian-

B

MEHMET REŞİT GÖğüŞ’ün memleKet özlemİ Bİr BAşKA…

Başarılı işadamı Mehmet Reşit Göğüş ile geçmişten 
günümüze uzanan hayat öyküsünü konuştuk.
İşte o’nun hayat hikayesi!..
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tep’ ten çıkış o çıkış. Hep gurbet hep hasret. Sonra 1975’ 
de öğretmen oldum. Tayinim Van Alpaslan Öğretmen 
Okulu’na çıktı. 6,5 yıl Van’ da seve seve, aşkla öğret-
menlik yaptım. Aynı şartlar olsa şimdi de yaparım. Van’ 
da evlendim. Orada kızım doğdu.
 
Öğretmenlik sürerken kısa dönem askere gittim. Asker-
deyken Sivas’ın Gürün kazasına atandığımı öğrendim.
Sivas’ ın merkezine alınmam için uğraştım, başarama-
yınca istifa ettim. Askerdeyken tanıştığım İzmir’den Ali 
Topal diye bir arkadaşım beni cesaretlendiriyordu. “Ayrıl 
öğretmenlikten, yalnız kibrit satsan, yine öğretmen ma-
aşını kazanırsın” diyordu. Bunun üzerine İstanbul’daki 
dayılarıma mektup yazdım. Her ikisi de gel görüşelim 
diye karşı mektup gönderdiler. Mustafa Dayım kebap 
işi yapıyordu, gittim görüştüm. Cumartesi Pazarı yok-
tu, bayram seyranı yoktu. Yani kebapçılık aile düzenime 
uygun olmayacaktı. Bunun üzerine diğer dayıma gittim. 
Ahmet Dayım elektrik işi yapıyordu. İki üç çalışanı var-
dı. Birlikte aydınlatma malzemeleri alıp satabileceğimizi 
önerdi. Kabul ettim. Eşimin düğünde takılan 300gr kadar 
altınını sattım. Sermaye edip başladım. İyi ki de başlamı-
şım. Allah razı olsun Ali Topal’ dan da, Ahmet Dayımdan 
da, Mustafa Dayımdan da. 

• aydınlatma sektöründe başarılı bir marka oluşturdu-
nuz. pelsan’ ın başarı öyküsü nedir? Kaç kişilik istih-
dam sağlıyorsunuz, sektörün neresindesiniz? 
Aydınlatma benim beden eğitimi öğretmenliğinden sonra 
ikinci mesleğim olmuştu. Yoğun çalışıyordum, kurslara 
gidiyor, kitaplar okuyor, elimde numuneler İstanbul’ un 
semtlerini teker teker geziyor, il il dolaşıyordum. Piyasa 

beni tanıyınca, elektrikçiler beni sevince, mal alıp sattı-
ğım tedarikçiler mal yetiştiremez oldu. İmalat yapmalıyız 
fikri oluşunca borç harç demeden en çok sattığımız ürün-
lerin kalıbını yaptırıp, bir iki de pres alıp işe koyulduk. 
Her yıl yeni bir aydınlatma bölümü kurarak, sacdan, alü-
minyumdan, pleksiglasdan aydınlatma ürünleri ürettik. 
Balastlar ve trafolar için tesisler kurduk. Ofis lambaları, 
fabrika lambaları, depoların aydınlatması, sokak lamba-
ları, park lambaları diye diye baktık ki 500 çalışanımız 
olmuş. 60 ilde bayilerimiz olmuş. İthalat yapar hale gel-
mişiz. İhracatta ilk 5 firmadan biri olmuşuz. 

• aydınlatma sektörünün önemli gördüğünüz problem-
leri nelerdir?
Aydınlatma sektöründe 33 yıldır çalışıyorum. Her geçen 
gün sektör kendini geliştirdi, yeniledi. Yerli rakipler de 
büyüdü, biz de büyüdük. Yabancılar ise her geçen gün 
azalıyor. GE Türkiye’ de üretimi kapattı, Philips kapattı, 
Siteco kapattı. İthal edip iç pazara mal temin ediyorlar. 

• Ar-Ge çalışmalarının az olması önemli bir sorun
• Fiyat rekabeti çok fazla
• Ciddi firma 10-20 kadar, merdiven altı firma çok fazla
• TSE belgelendirmede çok yavaş
• Müşteri çok fiyat odaklı
• Devlet en büyük alıcı

Gaziantep elektrik ve aydınlatma sektörü olarak hep şir-
ketim ve benim için en önde tutuldu. Kurulduktan sonra 
ilk 25 yıl ben Gaziantepli esnafa %10 fazla iskonto yap-
tım. Tüm müşterilere deklare etmiştik. Herkes biliyordu. 
O zaman 67 vilayet vardı, 66’sı itiraz ederdi, biz yine de 
devam ederdik. Pelsan ihracat yapmaya başlayınca, ikin-
ci nesil şirkete gelince bu uygulamamızdan vazgeçtik. 
Benim bu uygulamama karşın Gaziantep esnafı da hep 
Pelsan’ı tercih etti, hep Pelsan kullandı. Mesela İstanbul 
satışları, Ankara satışları, ihracat satışları, proje satışları-
nın arkasından Gaziantep en çok satış yaptığımız dördün-
cü şehirdir diyebilirim. 

GAZİANTEP ELEKTRİK vE AYDINLATMA SEKTÖRü 
OLARAK HEP ŞİRKETİM vE BENİM İçİN EN ÖNDE 
TUTULDU. KURULDUKTAN SONRA İLK 25 YIL BEN 
GAZİANTEPLİ ESNAFA %10 FAZLA İSKONTO YAPTIM. 
TüM MüŞTERİLERE DEKLARE ETMİŞTİK. HERKES 
BİLİYORDU. O ZAMAN 67 vİLAYET vARDI, 66’SI İTİRAZ 
EDERDİ, BİZ YİNE DE DEvAM EDERDİK. PELSAN 
İHRAcAT YAPMAYA BAŞLAYINcA, İKİNcİ NESİL ŞİRKETE 
GELİNcE BU UYGULAMAMIZDAN vAZGEçTİK. 
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• Şirketinizde genç kuşakların da 
önünü açtınız. Bu kararı nasıl al-
dınız?
Ben dünyanın gençten gence ol-
duğunu fark edenlerdenim. 13 yıl 
önce kızım Boğaziçi Üniversitesi’ni 
bitirdiğinde, 9 yıl önce oğlum Koç 
Üniversitesi’ni bitirdiğinde hemen 
danışmanlarla konuştum. Ne yapa-
yım? Ne yapmalıyım? Nasıl yap-
malıyım? Çünkü çocuklar gözümün 
ışığı, ailem ise geleceğim diye düşü-
nüyorum. 
Kızım 2 yıl, oğlum 4 yıl büyük şir-
ketlerde çalıştıktan sonra Pelsan’a 
katıldılar. Pazarlama ve İthalat kı-
zımın sorumluluğunda, ihracat ve 
satış oğlumun sorumluluğunda. Her 
ikisi de Genel Müdür Yardımcısı 
pozisyonunda çalışıyor. Ben yavaş 
yavaş görevi devrediyorum. Aile 
Anayasası’nı hazırlattık. Aile konse-
yini kuruyoruz. Belki 2-3 yıl içinde 
Genel Müdürlük görevini de devre-
deceğim ve yönetim kurulu oluştu-
rup genç  beyinleri  Pelsan’ın  yöne-
timine yerleştireceğiz.
Gençler dil biliyorlar, iyi eğitim al-
dılar. Üst düzey okullarda okudular. 
Yurt dışında birer yıl master yaptılar. 
Gençlik dinamizmini yüreklerinde 
taşıyorlar. Yani dünyayı yönetmeye 
hazırlar. Kesinlikle ikinci nesil başa-
rılı olacak diye fikirlerimi her yerde 
söylüyorum.

• Genç işadamlarına başarılı olma-
larının ipuçlarını anlatmanızı iste-
sek, neler söylersiniz?
Genç iş adamlarının başarılı olması 
için en önemli olan kural muhasebe-
yi bilmesidir. Muhasebe okumamış 
bir genç girişimci işe başlamada bir 
danışmanla çalışmalı, 2-3 aylık kurs-
lara giderek kendini yetiştirmelidir. 
Maliyeti yapabilmeli, nakit akışı ta-
kip edebilmeli, vergi sistemine vakıf 
olmalı. Hesabını bilmeyen kasabın 
masatla hesaplaşmasını yaşamamak 
için basit de olsa muhasebe eğitimi 
şarttır.
Bunun dışında çalışanına, müşterisi-
ne, tedarikçisine saygılı olmalı, hür-
mette kusur etmemelidir.  Genelde 

müşteriye karşı hoş görülü olunup 
diğer ikisi unutulur. Özenle vurgula-
mak istedim.

• Gaziantep’ de yaşamıyorsunuz 
ama bağlarınızı da hiç koparmıyor-
sunuz, neler yapıyorsunuz?
Gaziantep’de yaşayanların ayrı bir 
vergi vermesi lazım. Temiz hava 
aldıkları için, kuru hava soludukla-
rı için, hönüsü üzüm yedikleri için, 
küncülü ekmek küncülü helva ye-
dikleri için… Hiç bağlarımı kopar-
madım Gaziantep’le. Akrabalarım, 
ağabeyim, ablam, amca çocuklarım 
hepsi benim memleketimde yaşıyor. 
Bazen soruyorlar “Ne yapıyorsun?  
diye “Özleyip yatıyk yorum” diyo-
rum.Şerbetçi imamın çıngırtısını, 
Naneci Ali’ nin manilerini, Duzlu 
cacı Zengin Aaanın seslenişini… 
Hepsini  her gün yaşıyoruz. 

• Gençliğinizden bu yana önemli bir 
hayaliniz olduğunu öğrendik. Bu 
hayalinizi gerçekleştirebildiniz mi? 
Gençlik yıllarımda bir gün olimpi-
yatları izleyebilmek için hayaller ku-
rardım. Olimpiyatlarda bir basketbol 
maçı izleyeyim, 100m yarışı seyre-
deyim diye yıllar geçti. Olimpiyatlar 
Atina’da yapılınca, ben de olimpiyat 
köyünü Pelsan projektörle aydınla-
tınca, işte tam zamanı diyerek, oğ-
lumla birlikte Atina’ya gittik. Hem 
ürünlerimizin ışıklandırmalarını 
gördüm, hem de basketbol erkekler 
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finali ile bayanlar 3’ lük 4’ lük hent-
bol maçlarını izledim.  Allah tüm 
kullarının hayallerini gerçekleştirir 
inşallah diye de duacı oldum. 
 
• StK’ larda ne gibi görevler yürü-
tüyorsunuz?
Sivil toplum kuruluşlarında sürekli 
görev alıyorum. Sanayi Odası gö-
revim İstanbul’ da sürüyor. Mutfak 
Dostları Derneği ile ilişkilerim de-
vam ediyor. Gaziantepliler Derne-
ği’ nde 22 sene hizmet ettim. 4 yıl 
başkanlık yaptım. Federasyonda 4 
yıl çalıştım. Hala İstanbul’ da Ga-
ziantepliler Dernekleri Federasyonu 
Onursal üyesiyim. Ülkeme, yaşa-
dığım yerlere, doğduğum kente, ai-
leme çok bağlı biri olarak elimden 
geleni yapıyorum. 

Bunların dışında sosyal sorumluluk 
çalışmalarım var. Gaziantep’ te eşim 
adına yaptığımız bir anaokulu faa-
liyette. Gaziantep Kalesinin aydın-
latmasını bedelsiz olarak yaptırdım. 
Kendi adıma bir ilköğretim okulu 
yaptırıyorum. 
Ayrıca baba evini belediyeye bağış-
ladım. Şimdilerde benim doğduğum 
ev, babamın doğduğu ev, dedemin 
yaptırdığı ev MUSEM olarak faali-
yette. Mehmet Reşit Göğüş Mutfak 
Sanatları Eğitim Merkezi olarak faa-
liyet gösteriyor.

• Başarılı bir sporcu kimliğiniz de 
var. Bu yönünüzü nasıl anlatırsı-
nız? ayrıca halen sporla ilgileniyor 
musunuz? 
Ben Gazisporluyum. O zamanlar 

Gaziantepspor yoktu. Şehreküstü, 
Çınarlı, bizim rakiplerimizdi. Öteki 
takımları zaten yenerdik. Yıldızlar, 
gençler, büyükler her üçünde de 
şampiyon olduğumuzu hatırlıyorum. 
İnanmayan Hacı Hasan Çalışıcı’ya 
sorsun. Hasan Ağabey o zaman bi-
zim koçumuzdu. Her sorunumuzu 
da onunla paylaşırdık. 
13 yıl basketbol ve hentbol hakem-
liği yaptım. Deplasmanlı ligde 100 
kadar maç yönettim. 7 yıl beden eği-
timi öğretmenliği yaptım. Kros takı-
mım Türkiye üçüncüsü oldu. Öğren-
cilerim dereceler aldı. Van Atatürk 
Lisesi’nde 36 takımım birden bir 
yılda şampiyon oldu. 
Şimdilerde ise hemen her gün yü-
rüyüş yapıyorum, jimnastik yapıyo-
rum, arabamın bagajında sürekli bu-
lunan basket topuyla hemen her gün 
10 dakika şut atıyorum. 

• GaGiaD’ ın faaliyetlerini takip 
ediyor musunuz, bu konuda neler 
söylemek istersiniz?
Gagiad’ı duyuyorum. Aktif çalış-
tığını biliyorum. Ne zaman İstan-
bul’daki faaliyetlere katılacaklar 
diye bekliyordum. Mesela benimle 
tanışması bugüne denk geldi. Uma-
rım İstanbul’da Gaziantep hasre-
tiyle yanan diğer hemşerilerimizle 
de kontak kurulmuş olur. Antep’i, 
Anteplileri, Gaziantep’i özlüyorum, 
seviyorum. Her Gaziantepliyle de 
gurur duyuyorum, övünüyorum. 

Önerim: Gaziantep’in tanıtımı İstan-
bul merkezli işinin ehli bir PR şirketi 
ile yapılırsa, 10 yıllık tanıtım işi 3 
yılda gerçekleşir diye düşünüyorum. 

çOcUKLUK vE İLK GENçLİK YILLARIMDA 
GAZİANTEP’ TE YAŞADIM. BENİ ÖNcE 
ANTEP’ TE SEvDİ BİRİLERİ, BEN EN ÖNcE 
ANTEP’TE AŞIK OLDUM BİRİLERİNE.  
MAL ALMAYI, BAŞİRE ETMEYİ, KÖTü 
MALI İADE ETMEYİ, PARAYI PARAYA vER 
PARAYI ARAYA vERME LAFLARINI İLK 
GENçLİğİMDE ÖğRENDİM. 
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ZERGüN ÖZYETKİN
BAsın ve YAYın KomİsYon üYesİ

SOLAR ENERJİ 
TEKNoLoJİSİNİN 
GELEcEğİ

olar enerji, panel gibi 
terimlere son günlerde 
sıkça rastlıyoruz. peki, 
onlar hakkında ne bi-
liyoruz?
Solar enerji, güneş 

enerjisi, solar panel, güneş paneli, 
güneş pili, fotovoltaik gibi kavram-
lar son zamanlarda sektör dergilerin-
de, yenilenebilir enerjiyi destekleyen 
internet sitelerinde sıkça karşımıza 
çıkmaktadır. Peki, nedir bu solar 
enerji? Dünyamızı her zaman ısı-
tan bu enerji kaynağı varken, yakın 
geçmişe kadar neden gündemde de-
ğildi?  Yeryüzünde su anda 5 çeşit 
yenilenebilir enerji kaynağı bulun-
maktadır. Solar enerji, rüzgâr, su, bi-
oyakıt ve jeotermal enerji. Bu yazıda 

temel olarak güneş enerjisi ile elekt-
rik enerjisi üretmenin yararlarından, 
güneş pillerinin ve güneş panelleri-
nin uygulama alanlarından ve neden 
tercih edilmesi gereken hususlardan 
kısaca bahsedeceğim.     

Sanayideki gelişmeyle birlikte artan 
elektrik enerji ihtiyacı, pahallılaşan 
elektrik tüketim bedelleri ve mevcut 
fosil (kömür, doğal gaz vb.) yakıt 
rezervlerinin süratle azalması yeni 
enerji kaynaklarının arayışını ve kul-
lanımını hızlandırmıştır. Güneş ener-
jisi yenilenebilir enerji kaynakları 
içinde, üzerinde en çok araştırma ya-
pılan enerji türlerinden biridir. Tam 
verimlilik ile enerji üretildiğinde, 
dünya üzerine bir saatte düşen güneş 

enerjisi miktarı dünyanın bir senelik 
enerji ihtiyacını karşılamaya yeter-
lidir. Yenilenebilir enerji kaynağı, 
tükenmeyen, ertesi gün tekrar kulla-
nıma hazır enerji kaynağı demektir. 
Rüzgâr enerjisi, biotermal enerji, 
güneş enerjisi gibi enerji türleri ye-
nilenebilir enerjilerdir. Gelişmiş ül-
kelerde elektrik enerjisi elde etmek 
için güneş enerjisinin uzun yıllardır 
kullanılmasına rağmen, bu konunun 
ülkemizde son yıllarda önem kazan-
maya başlaması güneş zengini olan 
ülkemiz için, geç de olsa oldukça se-
vindirici bir gelişmedir.

• neden Güneş enerjisinden Yarar-
lanmalıyız?
Güneş enerjisi temiz bir kaynaktır. 
Günümüzde dünyadaki en önemli 
çevre sorunu, atmosferdeki karbon-
dioksit oranının artışından ve sera 
etkisinden kaynaklanan küresel ısın-
madır. Güneş enerjisi santralleri ise 
karbondioksit emisyonuna sahip de-
ğildir. Güneş enerjisi santrallerinin 
karbondioksit emisyonundan sağ-
ladıkları tasarruf MW başına yılda 
1000-2500 ton karbondioksit düzey-
lerindedir. Güneş enerjisi santralleri 
ayrıca azotoksit, kükürtoksit ve uçu-
cu kül salınımı da yapmazlar.
Güneşin temiz ve yenilenebilir ener-
ji kaynağı oluşu tamamen çevre et-
kisinin olmaması demek de değildir. 
Güneş enerjisi de doğa üzerinde 
birtakım olumsuz durumlara yol aç-
maktadır. Yine de bu olumsuzluklar 
yok denecek kadar azdır.
Güneş termik santrallerindeki odaklı 
kollektörler veya heliostat tarlaların-

S
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daki radyasyon yoğunlaşması ve ışık 
kirliliği bu tür santrallerin önemli 
çevre sorunlarıdır.
Güneş enerjisi, geniş bir alanda ve 
farklı sektörlerde yararlanma olana-
ğı vermesine rağmen güneş enerji-
sinden yararlanmadaki temel hedef 
fosil yakıtların yerine kullanmanın 
sağlanmasıdır. 
Konutlarda, sanayide, tarım sektö-
ründe, iletişim araçlarında, aydınlat-
mada, güneş enerjisi santralleri ile 
elektrik üretiminde, ulaşım araçla-
rında, askeri ve uzay uygulamaların-
da kullanım için uygun bir yenilene-
bilir enerji kaynağıdır.
Güneş enerjisinden yararlanmak için 
kullanılan yöntemler ve teknoloji 
çeşitlilik göstermektedir. Bu sistem-
leri üç gruba ayırabiliriz. Bunlardan 
birincisi güneş enerjisinden düşük 
sıcaklık elde etmek için kullanılan 
sistemler, ikincisi güneş ışınları-
nı yoğunlaştırarak elektrik üreten 
sistemler, üçüncüsü de güneş ışın-
larından doğrudan elektrik üreten 
sistemlerdir. Bu sistemler arasında 
ucuz ve basit olmaları sebebiyle gü-
neş kollektörleri en çok kullanılan 
sistemlerdir.

• Güneş panelleri ile enerji üretimi 
neden cazip?
Güneş panelleri ile elektrik enerjisi 
üretimi aşağıda sıralanan nedenlerden 
dolayı caziptir. Bu nedenler, düşen 
üretim maliyetleriyle birlikte, güneş 
panellerinin hızla yaygınlaşmasına 
neden olacaktır. Güneş panelleri,                                                                                                          
1. Sınırsız ve bedava enerji kay-
nağı olan güneş enerjisini kullanır.                                           
2. Kullanılması durumunda güneş 
yörüngesi izleyicileri dışında hare-
ketli, aşınan parçalara sahip değildir.                                                                                                                              
3. Uzun kullanım ömrüne sahiptir.                                                                                              
4. Çevre dostudur; CO2 yaymadığı 
için yerkürenin ekolojik dengesine 
olumsuz etkisi yoktur. 5. Düzen-
li ve sürekli bakım gerektirmez.                                                                       
Güneş Enerjisi Teknolojisinin gele-
cekte kullanımı                     Güneş 
Enerjisi Teknolojisinin ve uygula-
malarının günümüzdeki durumunu 
dikkate alarak kısa vadeli gelecekte 

nasıl bir noktaya ulaşacağına baka-
cak olursak şu sonuçlara ulaşabiliriz.       

• Binalar enerji verimliliği sağlaya-
cak şekilde tasarlamak. Yenilenebilir 
enerji sistemleri ve verimliliği arttı-
ran malzemelerin kullanımı artacak.

• Binalar kendi enerjilerini üretir 
hale gelecek ve üretilen enerjinin de-
polandığı piller yardımı ile enerjiyi 
tutar hale gelecek. Bu noktadan bir 
adım ilerisi ise yenilenemez enerji 
kaynaklarına ihtiyaç duymayan ta-
mamen kendi başına şebekeden ba-
ğımsız binalar tasarlamak.
3.Fotovoltaik araştırmalarının hız 
kazanması ile yeni malzemeler üre-
tilecek, solar hücre teknolojisi ve ta-
sarımı yeni ürünlerin geliştirilmesini 
sağlayacak ve gelecekte ulaşımdan 
üzerimize girdimiz giysilerde kulla-
nılan malzemelere kadar fotovolta-
ik teknoloji hayatimizin bir parçası 
olacak. Bu noktada güvenli elektrik 
enerjisi üretimi önem kazanacak.                                                                                                                                     

• Günümüz teknolojilerinden yola 
çıkarak ileride güneş enerjisini kon-
santre ederek yüksek verimle elekt-
rik enerjisi üretmek büyük çapta pro-
jelerin veya yerleşim merkezlerinin 
enerji ihtiyacını karşılamaya yetecek 
hale gelecek. Bu hedefe ulaş-
mak için önümüzdeki 10 
sene bir geçiş aşaması 

olarak kabul edilmeli ve geleneksel 
enerji üretme teknolojilerinin foto-
voltaik teknolojiler ile uyumlu hale 
getirilmesi alanındaki gelişmeler 
dikkate alınmalıdır.

• Ülkeler birbiri ardına yenilenebilir 
enerji kaynaklarını daha çok kul-
lanmaya ve bu alandaki projelere 
daha çok önem vermeye başlayacak. 
Bunun dışında DESERTEC projesi 
benzeri uluslararası projeler ile gü-
neş enerjisi açısından çok verimli 
olan çöl alanları enerji üretimi için 
kullanılacak.

• Önümüzdeki 10 sene içerisinde 
fotovoltaik alanında gerçekleşecek 
olan teknolojik gelişmeler ve pro-
jeler ile güneş enerjisi geleneksel 
enerji üretme metotları ile fiyat ba-
zında yarışabilecek hale gelecek.
 
 • Güneş enerjisi elektroliz diye ad-
landırılan suda bulunan oksijen ve 
hidrojeni ayrıştırma işleminde kul-
lanılmaya başlanacak. Bu yöntemle 
üretilecek hidrojen yakıt olarak bi-
nalarda ve ulaşım alanında kullanı-
lacak. Yani bir yenilenebilir enerji 
kaynağı ile başka bir yenilenebilir 
enerji kaynağı yaratılacak.
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ÜreSeL kriz yılla-
rının ardından buzdo-
labına kaldırdığımız 
işsizlik sorunu yine 
hortladı. Türkiye İs-
tatistik Kurumu arın-

dırılmamış verilerin yüzde 9.8’e, 
mevsim etkilerinden arındırılmış ve-
rilerin ise yüzde 10.4’e yükseldiğini 
önceki gün açıkladı. Peki bu sorun 
niye yeniden önümüze çıktı? Bunun 
nedeni çok basit. Türkiye ekonomisi 
kriz yıllarının ardından girdiği iç ta-
lep etkisiyle hızlı büyüme sürecinin 
sonuna geldi. Geçen yıl ancak yüzde 
4.1 büyüdük, bu yılın ilk çeyreğin-
de 4.7, ikinci çeyreğinde ise yüzde 
2.1’lik büyüme sağlandı. Üçüncü 
çeyrek de çok umut vermiyor. Son 
çeyrek için konuşmak erken olsa 

da yıl sonu hükümetin Orta Vadeli 
Program (OVP) hedefi bile yüzde 
3.3. Türkiye’de her yıl ortalama 500 
bin kişi işgücüne katılıyor. Bu yeni 
katılanları göz önüne alarak işsizlik 
oranını sabit tutulabilmesi için yıllık 
en az yüzde 4.5-5 oranında büyü-
memiz gerekiyor. Ancak yüzde 3.3 
büyüme bu yeni 500 bin işgücüne iş 
bulunamayacağı gibi işsizlik oranın-
daki yükseliş de tutulamayacak.

İş Yatırım Menkul Değerler Uzmanı 
Muammer Kömürcüoğlu işsizliği ye-
niden çok konuşmamızın nedeninin 
büyüme olduğuna dikkat çekiyor. İç 
talepte beklentilerin altında büyüme-
nin işsizlik oranında yükselişe neden 
olduğunu belirten Kömürcüoğlu’na 
göre yılsonunda OVP’deki yüz-

de 9.6’lık hedef aşılacak. Üçüncü 
çeyrekte de güçlü bir toparlanma 
olmadığı için mevcut kırılganlıklar 
da devam ederse işsizlikte yükseli-
şin sürmesinin kaçınılmaz olduğuna 
vurgu yapan Kömürcüoğlu’na göre 
kısa vadede işsizliği azaltabilecek 
tek şey büyüme.

SuriYeLiYi de KapSıYor
TÜİK Hane halkı İşgücü İstatistik-
leri sorumlusu Murat Karakaş “Eğer 
Suriyelilerin bir ikametgahı varsa ve 
bu ikametgahta önümüzdeki 12 ay 
süresince oturma niyeti var ise hane-
halkı olarak sayıyoruz ve bu kişilerle 
işsizlik anketi gerçekleştiriliyor. An-
cak anketten Suriyelilere ilişkin ba-
ğımsız bir tahmin veremiyoruz” diye 
konuştu.

K

işsizlik oranında enGelleneMeyen yükselişin nedeni düşük BüyüMe. 
her yıl işGücüne yeni kaTılan 500 Bin kişiyi isTihdaM edeBilMek için en az 
yüzde 4.5-5 BüyüMeMiz Gerekiyor. ancak Bu yıl Bu oran hayal. uzManlar 

“işsizlikTeki yükselişin sürMesi kaçınılMaz” diyor.

BüYümezsen
İŞSİZ
KALIRSIN
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aKan YıLdıZ “Pet-
rol alım fiyatlarındaki 
düşüş enerji açısından 
ve enerji girdileri açı-
sından böyle devam 
ettiği taktirde yılda 3.2 

veya 3.4 milyar dolar dolayında kar 
sağlayacaktır. Petrol varil fiyatlarının 
2015’te de varil başına 90 dolarda 

kalması halinde ülkemizdeki petrol 
fiyatlarını olumlu etkileyecek” dedi.
Çin’deki üretimin durumu, ABD’nin 
kendi ürettiği gazları kullanması ve 
AB’deki gelişmelerin dünya petrol 
fiyatları etkileyen üç temel faktör 
olduğunu belirten Yıldız, ‘Siyasi is-
tikrarsızlıklar da ham petrolün varil 
başı fiyatlarına olumsuz katkı yap-

maktadır. Ancak şu anda petrolde 
varil başı 90 dolarda tutulma eğilimi 
var. Büyük olasılıkla bu yıl sonunun 
90 dolarda kapatmak olumlu olur. 
Zaten daha önce petrol fiyatlarındaki 
artışları değerlendirirken 100 doların 
altına düşmesini öngörmüştük” diye 
konuştu.

B

petrol Düşerse 
TüRKİYE 3.2 MİLYAR $ 

KAr eDeceK

enerji ve TaBii kaynaklar Bakanı Taner yıldız: “peTrol fiyaTlarındaki Bu 
düşüş devaM ederse Türkiye yılda 3.2 Milyar dolar kar eTMiş olacak.



W W W . G A G İ A D . O R G . T R

GAZİANTEP GENÇ İŞ ADAMLARI DERNEĞİGAZİANTEP GüNDEMİ78

Kent KonseYİ’nDe 
YENİ DÖNEM

ent Konseyinin Yü-
rütme Kuruluna Adil 
Sani Konukoğlu, Eyüp 
Bartık, Ahmet Tiryaki-
oğlu, Abdulkadir Çık-
maz, Cahit Nakıboğlu, 

Ömer Küsbeoğlu, M. Durdu Yet-
kinşekerci, Sıtkı Severoğlu, Masum 
Altınkaya, Necati Binici, Nuri Bay, 
Figen Akan, Taner Özdurak, İrfan 
Değirmenci, Hulusi Kalender ve M. 
Ali Eminoğlu seçildi.
Kent Konseyi Başkanı Mehmet 
Aslan, birlikte yönetim anlayışının 
Gaziantep’in problemlerinin çözül-
mesi ve daha iyi yerlere gelmesi için 
önemli olduğunu belirterek “Karşı-
lıklı iletişim ve birlikte yönetim an-
layışı inanıyorum ki Gaziantep için 
bu süreç Gaziantep’in gelişimi doğ-
rultusunda Gaziantep’in problemleri 
ve çözüm konusunda çok faydalı ola-
cak. Aynı zamanda Türkiye’de belki 
yeni bir model hatta buna yönelik bir 

kanun, düzenleme daha geniş daha 
üst düzeyde belki seçim şekli deği-
şik. Halkın içinde olduğu kıyak mes-
leğin oluşturabildiği bir düzene doğ-
ru yürümekle ilgili de belki de biz 
tohumu ekmiş olacağız. Gaziantep 
olarak vizyonumuz açıkçası budur. 
Dolayısıyla bu sizlerle sohbet orta-
mını ve sizlerin düşüncelerini almak 
bağlamında bir araya geldik. Yöne-
tim kurulu arkadaşlar ile birlikte ola-
ya çok ciddi bakacağız. Çünkü söz 
konusu olan Gaziantep, Gaziantep’in 
her problemi bizim problemimiz. 
Gaziantep’in gelişimine konulacak 
her taş hepimizin iftiharla, gururla 
üzerinde durması gereken bir konu 
olarak değerlendirilecektir”dedi.
Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin ise ortak akıl-
la hareket edilmesi gerektiğini ifade 
ederek, “Hedefleri ve vizyonu olan 
bir şehiriz. Bu hedef ve vizyona ula-
şabilmemiz için ortak akılı kullanıp 

birlikte yönetmeyi, katılımcı de-
mokrasiyi güçlü bir şekilde koyma-
mız gerekiyor. Orta akıl, katılımcı 
demokrasinin ama hakikaten hakkı-
nı verebilmemiz için çok güçlü bir 
konsey oluşması gerekiyor. Bu ba-
kımdan şehrin bütün temsilcileri bu 
masanın etrafın da bu şehir için bu 
şehrin geleceği için bu şehrin genç-
leri, kadınları, engellileri çocukları 
için biz ne yapabilir anlayışı için 
biz buradayız. Bu bakımdan bu çok 
önemli bir bakış açısı bu şehri di-
ğer şehirlerden farklı kılan bir bakış 
açısı. Ben bilgiyi çok önemsiyorum. 
İnsanlar bir ömür boyunca bir yere 
kolay gelmiyor. Bir makam kolay 
oluşmuyor. Büyük bir tecrübe var. 
Bu tecrübeyi şehrin gelecek vizyo-
nunda kullanmamız ve sorunları çö-
zerken de sen ben anlayışından uzak 
biz anlayışı ve bilimi kullanarak aklı 
kullanarak siyaset üstü bir bakış açısı 
koymamız gerekiyor” diye konuştu.

K

GazianTep Büyükşehir Belediyesi kenT konseyi, seçiMli 
4’üncü Genel kurulu yapıldı. yeni kenT konseyi Başkanı 

TicareT odası eski Başkanı MehMeT aslan oldu
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seferBer olDuK
ANTEPFISTIğI İçİn

ntepFıStıĞında 
yaşanan sorunlar ve 
çözüm önerilerinin 
ele alındığı toplantı-
ya çeşitli illerden çok 
sayıda kurum ve sivil 

toplum kuruluşu temsilcisi katıldı. 
Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlı-
ğı Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü 
tarafından tertip edilen ‘Antepfıstı-
ğı Sektörünün Sorunları ve Çözüm 
Önerileri’ konulu toplantı GTB’de 
düzenlendi.
Tarım Bakanlığı yetkilileri ve An-
tepfıstığı sektör temsilcilerinin hazır 
bulunduğu ‘Ortak Akıl Eylem Planı 
Toplantısı’ iki farklı oturumda ger-
çekleştirildi. İlk oturumda, sektörde 
yaşanan sıkıntılar ve çiftçilerin teşvik 
beklentileri masaya yatırılırken, ikin-

ci oturumda ise Antepfıstığı rekolte 
tespitinde kurumların ortak yapabile-
cekleri çalışmalar üzerinde duruldu.
Toplantının açılış konuşmasını yapan 
GTB Başkanı Ahmet Tiryakioğlu, 
antepfıstığının bölge üreticisi ve ülke 
ekonomisi açısından önemine vurgu 
yaptı.

Gaziantep Gıda Tarım ve Hayvancı-
lık İl Müdür Vekili Nihat Şahin ise 
Antepfıstığında gelecekte yaşanabi-
lecek sıkıntılara dikkat çekerek “An-
tepfıstığı üretimi fazla olduğunda biz 
bunu nasıl değerlendireceğiz? Bunu 
değerlendirirken önümüzü nasıl gö-
receğiz? Dünyaya bu anlamda nasıl 
açılacağız? gibi ileriye dönük bazı 
sorulara şimdiden cevap aramızda 
fayda var” dedi. Gaziantep Ticaret 

Borsası’nda gün boyu süren toplantı-
nın ikinci oturumunda ise Antepfıstı-
ğında kesine yakın rekolte tespitinin 
nasıl yapılabileceği konusunda ilgili 
kurumlar arasında görüş alışverişin-
de bulunuldu.
GTB Konferans Salonu’nda gerçek-
leştirilen toplantıya, Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Bitkisel Üre-
tim Daire Başkanı Mehmet Sığırcı, 
GTB Başkanı Ahmet Tiryakioğlu, 
Gaziantep İl Gıda Tarım ve Hay-
vancılık Müdür Vekili Nihat Şahin, 
Şanlıurfa İl Gıda Tarım ve Hayvan-
cılık Müdürü Necip Gökçen, Antep-
fıstığı Araştırma İstasyon Müdürü 
Dr.Nevzat Aslan, çeşitli illerden ge-
len Ziraat Odaları Başkanları, An-
tepfıstığı üreticileri ve sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri katıldı.

A
GıDA tArım ve HAYvAncılıK BAKAnlığı tArAfınDAn Düzenlenen ‘Antepfıstığı 
ortAK AKıl eYlem plAnı’ toplAntısı GAzİAntep tİcAret BorsAsı’nın (GtB) ev 

sAHİplİğİnDe YApılDı. 
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aLi Erdal Ata’nın 
başkanlığında sanayi-
cilerin de katılımıyla 
yapılan toplantıda, Ga-
ziantep Valiliği Yangın 
ve Sanayi Kazalarını 

Tespit ve Önleme Komisyonu ta-
rafından hazırlanan rapor ile taslak 
eylem planının sunumu yapıldı, alın-
ması gereken önlem ve tedbirler gö-
rüşüldü.
Vali Ata, OSB’deki kuruluşların bü-
yük bölümünün halı, iplik ürettiğine, 
bu ürünlerin yangına karşı çok has-
sas olduğuna işaret ederek, bu konu-
da herkesin duyarlı olmasını istedi.
Milletvekili Nejat Koçer de bu konu-
da kendilerine düşen bir görev varsa 
Ankara nezdinde bunu takip edecek-
lerini belirtti.Milletvekili Halil Ma-
zıcıoğlu da OSB’de halı fabrikasında 
yangın çıktığı sırada PETKİM Genel 
Müdürünü arayarak yardım istedi-

ğini, bunun üzerine oradan gelen 
ekibin OSB’yi dolaşarak bir rapor 
hazırladığını bildirdi.
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin ise, OSB’de en son meydana 
gelen yangını anlatırken, “Gözümün 
önünde koca bir fabrikanın nasıl yok 
olduğunu gördükten sonra bir hafta 
uyuyamadım. En büyük tesellimiz 
can kaybı olmamasıydı” diyen Şa-
hin, bu yangın çıkmadan önce itfaiye 
teşkilatına ilişkin aldıkları kararlar 
olduğunu bildirdi.
GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adil 
Konukoğlu da son yaşadıkları yan-
gınlarda Gaziantep’in itfaiye ihtiya-
cı olduğunu gördüklerini belirterek, 
“Birinci önlem olarak, her zaman 
şirketlerin kendilerinin alması ge-
rektiği konusunda hiç şüphemiz yok. 
Yaptığımız inşaattan, çekme mesafe-
lerimizden tutun da her türlü konuya 
çok titizlikle dikkat etmemiz gerek-

tiğini yaşadığımız son olaylarda net 
şekilde görüyoruz. Bütün sanayici-
lerimizden ricam; çekme sınırlarına 
uyalım. Burada yapılacak herhangi 
bir yanlış ileride telafi edilemeyecek 
şekle dönüşüyor. İtfaiye araçlarının 
çok rahatlıkla binaların etrafında ha-
reket edebilmesi gerekir.” dedi.
OSB Başkanı Cahit Nakıboğlu 
da “Bizim gerek şehrimiz gerek 
OSB’miz, etrafımızdaki tüm vila-
yetlerden gerek araç gereç gerekse 
eleman olarak çok daha yeterli. Ama 
eksiğimiz yok mu, var” ifadesinde 
bulundu.Nakıboğlu, OSB’de 12 itfa-
iye aracı bulunduğunu, şimdi üç ayrı 
yerde itfaiye merkezi kuracaklarını 
da bildirdi.
Gaziantep İtfaiye Daire Başkanı Ca-
fer Yılmaz ise toplantıda, Gaziantep 
Valiliği Yangın ve Sanayi Kazalarını 
Tespit ve Önleme Komisyonu’nun 
raporuna ilişkin sunum yaptı.

V

İşYerlerİnDe meYDAnA 
Gelen YAnGınlArın 
çıKış seBeplerİnİ 

Konu AlAn toplAntı, 
GAzİAntep sAnAYİ 

oDAsı (Gso) ev 
sAHİplİğİnDe 

GerçeKleştİrİlDİ

oSB’DEKİ YANGINLAR 
İçİN EYLEM PLANI
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ÜnYa banKaSı 
Rekabetçi Şehirler 
Bilgi Tabanı (CCKB) 
Projesi kapsamında, 
ekonomik açıdan 
başarılı ve ilginç 

bir kent olarak değerlendirdiği 
Gaziantep mercek altına alındı. 
Gaziantep’e gelen Dünya Bankası 
uzmanları Z. Joe Kulenovic, Austin 
Kilroy ve Dünya Bankası Ankara 
Ofisi’nde görevli Avrupa ve Orta 
Asya Uzmanı Can Selçuki, Gazi-
antep Üniversitesi (GAÜN) Rektö-
rü Prof. Dr. Yavuz Coşkun ve Tek-
noloji Transfer Ofisi yetkilileriyle 
bir araya geldi. GAÜN Teknopark 
Genel Müdürü Yrd. Doç. Dr. De-
niz Vuruşkan, TTO Genel Müdürü 
Ekrem Tekin, Teknopark Araştırma 
ve Teknolojik Altyapı Güçlendirme 
Uzmanları Lauri Kuukasjorvi ve 
Yannis Pierrakis ile görüşen Dünya 
Bankası heyeti, Teknoloji Transfer 
Ofisi - üniversite- özel sektör işbir-
liği, üniversitenin kalkınmaya yö-
nelik özel uygulama alanları, kal-
kınma sırasında yaşanan darboğaz 
ve sorunlar, proje uygulamalarının 
kaynakları gibi konularda bilgi 
alışverişinde bulundu.

Daha sonra Rektör Coşkun’u ma-
kamında ziyaret eden heyet, yakla-
şık iki saat kentle ilgili her konuda 
bilgi aldı. Görüşmeyi değerlendi-
ren Coşkun, toplantıda başarılarla 
dolu bir Gaziantep öyküsünün de-
ğerlendirildiğini belirtti.

Yaklaşık 10 gün Gaziantep’i uz-
manlarıyla mercek altına alan Dün-
ya Bankası, dünyadaki rekabetçi 
şehirlerin değerlendirildiği bilgi 
tabanı için kentin çeşitli kesimle-
rinden gelen yetkililerle bir araya 
geldi. Banka uzmanlarının yaptı-
ğı değerlendirmede, Gaziantep’i 
Avrupa ve Orta Asya bölgesindeki 
ekonomik açıdan başarılı ve il-
ginç bir örnek olduğu belirtilirken, 
Gaziantep’in GSYH ve istihdam 
artışı açısından Türkiye ekono-
misi ve ECA Bölgesi’ndeki başka 
birçok şehrin üzerinde performans 
gösterdiği, bu kentin deneyiminin 
dünyanın başka bölgelerindeki 
ekonomik sonuçlarını iyileştirmek 
isteyen benzer şehirler için de fark-
lı dersler sunabileceği vurgulandı.

D

DünYA BAnKAsı
GAZİANTEP’İ ÖRNEK KENT SEçTİ

dünya Bankası, 
dünyanın en rekaBeTçi 7 
şehrinden Birisi olarak 

seçTiği GazianTep’i 
Mercek alTına aldı. 

GelişMekTe olan dünya 
kenTlerine Model 
olarak GösTerilen 

GazianTep’in öyküsünü 
araşTıran dünya 

Bankası uzManları, 
GazianTep üniversiTesi 

rekTörü prof. dr. 
yavuz coşkun ve Gaün 
Teknoloji Transfer 
ofisi yeTkilileriyle 
üniversiTe-sanayi 

işBirliği ve GazianTep’in 
yükselişinde 

üniversiTenin kaTkısını 
konuşTu. 
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30 AğUSToS’U KUTLADIK

GAzİAntep’e
1500 KİŞİLİK
Yurt

aZiantep’te, 
30 Ağustos Za-
fer Bayramı ne-
deniyle Atatürk 
Anıtı’na çelenk 
konuldu. 

Demokrasi Meydanı’nda dü-
zenlenen törene, Gaziantep 
Valisi Erdal Ata, 5. Zırhlı 
Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Cemalettin Doğan, Büyük-
şehir Belediye Başkanı Fat-
ma Şahin, AK Parti ve CHP 
Gaziantep milletvekilleri, 
kaymakamlar, il ve ilçe bele-
diye başkanları, kamu kurum 

ve kuruluş temsilcileri, sivil 
toplum örgütleri ile çok sayı-
da kişi katıldı.
Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasının ardından başla-
yan törende Atatürk Anıtı’na 
ilk çelengi Gaziantep Valisi 
Erdal Ata bıraktı. Program 
diğer kamu kurum ve kuru-
luş temsilcilerinin de Atatürk 
Anıtı’na çelenk bırakmasıyla 
sona erdi. Çelenk sunumu 
ardından Gaziantep Valisi 
Erdal Ata tebrikleri kabul 
etti.

eMeL atma törenin-
deki konuşmasında 
Gaziantep’in şuanda 4 
üniversiteye sahip oldu-
ğunu hatırlatan Başkan 
Şahin, bu üniversitelerde 

50 bin dolayında öğrencinin bulun-
duğunu, ancak 4 bin dolayında yurt 
kapasitesinin olduğunu söyledi. Bu ra-
kamın az olduğunu ifade eden Şahin, 
“Bu rakamlar yurt konusunda ciddi sı-
kıntıların olduğunu gösteriyor. Bunun 
için bizim bu kapasiteyi arttırmamız 
gerekiyor. Güllüoğlu ailesinin yaptığı 
bu çalışmayı devletimize, milletimize 
ve kentimize çok hayırlı bir çalışma 
olarak görüyorum. Başbakanımızın 
verdiği talimatla artık kız öğrencile-
rimizin kalacakları yurtlar bir hükü-

met politikası haline geldi. Bugün çok 
modern sistemde yapılması düşünülen 
yurdun temelini attık. Herkes hayırlı 
uğurlu olsun” diye konuştu.
Güllüoğlu ailesi adına konuşan Fatih 
Güllüoğlu ise, “Hayırlarımıza bir ye-
nisini daha eklemek istiyoruz. Karde-
şim adına yaptırdığımız okulun açılışı-
na da Başkan Hanımı davet edeceğiz. 
Okul ve yurt yapımından sonra inşal-
lah sırada bir de cami yapımı olacak. 
Bu tür hayır işlerine devam edeceğiz 
inşallah” dedi.
Daha sonra yurdun temelini atan Baş-
kan Şahin ve beraberindeki heyet, yur-
dun arsasında incelemelerde bulundu. 
Bu arada yurdun 1 yıl içinde tamam-
lanması ve bin 500 kız öğrenciye hiz-
met vermesi planlanıyor.

G

TGazianTep’Te 
Güllüoğlu ailesi 
Tarafından yapTırılan 
Bin 500 kişilik kız 
öğrenci yurdunun 
TeMel aTMa Töreninde 
konuşan GazianTep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı faTMa 
şahin, Büyükşehir 
Belediyesi olarak 
hayır işleri yapanlara 
desTek vereceklerini 
söyledi. 
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phone ve Android işletim 
sistemine sahip cep telefon-
larına yüklenilecek ‘GTB 
Mobil Borsa’ uygulamasıyla 
borsa üyeleri artık GTB ile 
ilgili tüm bilgi ve verilere 

anında ulaşma fırsatı bulacaklar. 
Yeni uygulama ayrıca üyelere bor-
saya gelmeden birçok işlemi cep 
telefonlarından yapma imkânı da 
sağlıyor. Gaziantep Ticaret Borsası, 
iletişim teknolojilerinde yeni bir çı-
ğır açan mobil borsa uygulamasıyla 
artık cep telefonlarına girdi.
GTB Yönetim Kurulu Başkanı Ah-
met Tiryakioğlu, üyelerinin borsada 
yapılan tüm işlemlerden ve güncel 
haberlerden daha hızlı bir şekilde 
bilgi sahibi olabilmeleri için ‘GTB 
Mobil Uygulama’ sistemini hizme-
te açtıklarını duyurdu. Bilişim tek-
nolojilerini en önemli ürünlerinden 
biri olan mobil uygulamaların hızlı 
bilgi ve zaman tasarrufu bakımın-
dan kurumlara ve kişilere günlük 
hayatta önemli avantajlar sağladı-
ğını kaydeden GTB Başkanı Tir-
yakioğlu, her türlü alt yapısı oluş-
turularak test aşamasını başarıyla 
tamamlayan “GTB Mobil Borsa” 
uygulamasının sorunsuz bir şekilde 
üyelerine hizmet vermeye başladı-
ğını ifade etti.
Apple Store ve Google Play’dan 
ücretsiz olarak indirilecek olan bu 
uygulamanın Iphone ve Andiroid 
işletim sistemine sahip tüm cep te-
lefonlarına rahatlıkla kullanılabile-
ceğini belirten Tiryakioğlu, “GTB 
olarak mobil borsa uygulamasıyla 

üyelerimize 21. yüzyıl standartla-
rında rahat ve hızlı bir hizmet ver-
meyi hedefliyoruz” dedi.
Borsacılık işlemlerini mobil uy-
gulamayla bir nevi cebe indir-
gediklerini aktaran Tiryakioğlu, 
Gaziantep’te ilk kez uygulamaya 
konulan mobil sistemin üyelerine 
sağlayacağı kolaylıkları ise şöyle 
sıraladı:
“Satış salonlarımızda oluşan gün-
lük fiyatları anlık veriler olarak 
yansıtacak olan bu sistem ayrıca 
eski tarihli satış fiyatlarına da rahat-
lıkla ulaşma imkân tanıyor. Sadece 
üyelerimizin kullanıcı adı ve şifre 
girerek yararlanabileceği bu uygu-
lama sayesinde kullanıcılar, aidat 

tahakkuk bilgilerini ve toplam işlem 
hacimlerini sorgulayıp, borsamızla 
ilgili tüm gelişmeleri yakından ta-
kip edilebilecekler. Üyelerimiz bu 
uygulamayla yurt dışında dahi ol-
salar borsamızda gerçekleşen tüm 
ticareti yakından takip etme fırsatı 
bulacaklar. Birçok konuda borsa-
ya gelmeden işlem yapma olanağı 
sağlamak amacıyla tasarlanan bu 
uygulamanın diğer teknoloji odaklı 
çalışmalarımızın da sadece başlan-
gıcı olduğunu belirtmek isterim. 
GTB olarak üyelerimizin teknoloji-
nin hep bir adım önünde yer alma-
ları için çabalarımızı aynı azim ve 
şevkle sürdüreceğiz.”

GAZİANTEP TİcARET
BoRSASI cEPTE

GazianTep TicareT Borsası (GTB), BilGi ve ileTişiM 
ağını Bir adıM daha ileriye Taşıyarak üyelerine 

yönelik ‘MoBil Borsa’ uyGulaMasını BaşlaTTı 

I
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eMoKraSi MeY-
danında gerçekleş-
tirilen Adli Açılış Yılı 
çelenk bırakma töre-
nine Gaziantep Baro-
su Başkanı Ali Elibol, 

Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah 
Bayır, Adalet Komisyonu Başkanı 
Fevzi Eroğlu, Bölge Adliye Mahke-
mesi Başsavcısı Esat Semerci, Bölge 
İdare Mahkemesi Başkanı Nedret 
Engin, hakimler, savcılar ve avukat-
lar katıldı. Üst düzey adli yetkililerin 
Atatürk Anıtına çelenk bırakmasının 
ardından saygı duruşunda bulunuldu 
ve İstiklal Marşı okundu.

Demokrasi Meydanı’nda gerçek-
leştirilen törenin ardından Gazian-
tep Adliyesi’ne geçildi. Gaziantep 
Adliye Sarayı konferans salonunda 

gerçekleştirilen törene; Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin, Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu, Şehitkamil 
Belediye Başkanı Rıdvan Fadıloğlu 
ve ilgililer katıldı.

Törenin açılış konuşmasını yapan 
Gaziantep Barosu Başkanı Avukat 
Ali Elibol, “Demokratik rejimlerde, 
devletin içinde odaklanmış, devletin 
hiyerarşik sisteminin dışına çıkmış 
ve bir çetenin emri altına girmiş bir 
paralel yapı asla kabul edilemez” 
dedi. Devletin biran önce bu paralel 
yapıdan kurtulması gerektiğini ifade 
eden Elibol, konuşmasını şu şekil-
de sürdürdü: “Bunun için başlatılan 
soruşturmalar doğrudur, haklıdır. 
Ancak bir çetenin devlet içinde bu 
kadar güç kazanması, devleti idare 

edenlerin bu yapıya güç vermesi ve 
alan açması sonucu gerçekleşebilir.
Başlatılan soruşturmada bu hususta 
titizlikle araştırılmalıdır.Devleti ida-
re edenlerden ihmali veya kastı olan 
herkes bunun hesabını vermelidir. 
Böyle bir çete ile mücadele edilir-
ken, hukukun evrensel ilkelerinden 
uzaklaşılmamalı, adil yargılanma 
hakkı çiğnenmemeli,hiç kimse peşi-
nen suçlu ilan edilmemelidir.Böyle 
bir çete ile mücadele ,ancak tarafsız 
ve bağımsız bir yargı ile yapılabilir. 
Bu nedenle iktidar yargıyı kontrolü 
altına alma görüntüsü vermekten 
titizlikle kaçınmalıdır. Çünkü ikti-
darın kontrolüne giren yargı,bırakın 
devlet içindeki böyle bir çeteyi te-
mizlemeyi, aksine yeni mağdurlar 
yaratacaktır” dedi.

D

ADLİ YARGI YILI 
törenle BAşlADı

2014-2015 adli yarGı yılı, GazianTep’Te, deMokrasi Meydanında 
aTaTürk anıTına çelenk BırakMa Töreni ile Başladı.
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GAGİAD HER GEçEN GüN YENİ 
üYELERİ İLE GüçLENİYOR

YENİ üYELER 89

Murat Özkeçeci kimdir? Kendinizi tanıtır mısınız?

1989 Gaziantep doğumluyum. Eğitim hayatıma GKV 
İlkokulu ile başladım. Ortaokulu Özel Sanko Okulların-
da, liseyi de Gaziantep Merkez Anadolu Lisesinde ta-
mamladım.2008 yılında liseyi tamamladıktan sonra bir 
yıl süreyle Amerika’da kaldım. 2013 yılında Sabancı 
Üniversitesi Endüstri Mühendisliği bölümünden mezun 
oldum. Öğrencilik yıllarımda okul basketbol ve masa te-
nisi takımlarında oynadım ve çeşitli başarılar elde ettik. 
Bunun yanı sıra uzun yıllar Satranç oynadım Gaziantep 
genelinde olan turnuvalarda birçok defa 1.’lik 2.’lik ve 
3.’lük madalyaları alıp, ilimizi Türkiye çapındaki farklı 
turnuvalarda temsil ettim. 

iş yaşamına nasıl başladınız?

Açıkçası Gaziantep’teki iş yaşantıma başlayalı yaklaşık 
beş ay kadar oldu. Fakat öncesinde Almanya’da bir süre 
staj ve İstanbul’da kurumsal bir şirkette kısa bir süre ça-
lıştım. Çocuk yaşta tatil zamanlarımın çoğunu aile işimiz-
de geçirdim diyebilirim. Mezuniyet sonrası vatani göre-
vimize gidene kadar sürekli olarak çalışmaya başladım. 
Ümit ediyorum ki vatani görev sonrası da bu göreve de-
vam edip büyüklerimizin yükünü azaltmaya çalışacağız. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz sektörün şu anki 
durumu hakkında neler düşünüyorsunuz?

Türkiye’de tekstil sanayi geçtiğimiz on yılda büyük bir 
mesafe kat etti hem üretim miktarları hem de kalite açı-
sından. Bu büyümenin Gaziantep’i de iç ve dış piyasalar-
da büyüttüğü aşikârdır.
İplik sektörü geçtiğimiz yıllara kıyasla daha zorlu ve re-
kabetçi bir sektör haline gelmektedir. Tabi ki bunu tek bir 
sebebe bağlamak yanlış olur. Burada çeşitli faktörler etki-
li olmaktadır bulunduğumuz coğrafyada meydana gelen 
olaylar, piyasa giren yeni oyuncular ve çok borçlu büyü-
me.
Sektöre genel baktığımız zaman obez bir büyümenin ol-
duğunu düşünmekteyim. Dolayısıyla ürünü müşteri gö-
zünde kalitesizleştirmekteyiz. Bunu engellemek adına 
katma değeri daha yüksek ürünler yapmalı, ülke kazancı-
nı azaltmama yolunu tercih etmeliyiz.

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz nelerdir?

İkinci neslin önde gelen kişisi olarak, firmamızın bulun-
duğu sektörde yerini daha da sağlamlaştırırken kalite, 
ürün çeşitliliği, ihracat yüzdesi ve finansal olarak ileriye 
götürmek önceliklerim arasındadır. Bunun yanı sıra, kat-
ma değeri yüksek daha farklı sektörlerde yatırım yapmak 
da projelerimiz arasındadır.   

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisinin gelişiminde 
sizin gibi genç girişimcilerin rolü nedir?

Gaziantep ticari hayatıyla bütün Türkiye’ye örnek bir şe-
hirdir gerek girişimcilik ruhuyla gerekse de çalışkanlığıy-
la. Bizler genç nesiller olarak büyüklerimizde gördüğü-
müz bu ruhu ve çalışkanlığı unutmadan öğrendiklerimiz 
ve gözlemlerimizle bunun üzerine bir şeyler koyabilmeli-
yiz. Babamın bu konudaki şu lafı bize öncü olması gerek 
diye düşünüyorum. “ Bizler alaylıyız onlar mektepli doğ-
ru birleşimi sağlayabilirsek başarılı oluruz ” 

GaGiaD’a üye olma amacınız nedir?

Üniversite yıllarında edinmiş olduğum bilgi birikimi ve 
oluşturduğum vizyon sayesinde şehrimizin ekonomik, 
eğitimsel ve sosyal-kültürel gelişimine katkıda bulunmak 
istiyorum.

Bu amaç doğrultusunda şehrimizin köklü derneklerinden 
bir başka deyişle en önemli okullarından biri olan GAGİ-
AD üyesi oldum. Bu noktadaki hedefim kurumumuzun 
üstün tecrübelerinden faydalanarak şehrimize katkıda bu-
lunmaktır.
Ülkemizin güzide üniversitelerinden Sabancı Üniversite-
si mezunu olarak şehrimizin bu gelişim sürecinde çeşitli 
katkılar verebileceğimi düşünüyorum.

MURAT ÖZKEçEcİ
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YETERLİ Mİ?
“BİR KoVA BUZ”

ĞuStoS ayının orta-
larında,  ABD’ de ya-
şayan ALS hastası Pete 
Frates ve ailesi tarafın-
dan bu hastalığın du-
yulmasına dikkat çek-

mek amacıyla başlatılan İce Bucket 
Challenge ( Bir Kova Buz ) etkinliği 
dünya çapında fenomen haline dö-
nüştü. Belki de çoğumuzun ilk defa 
duyduğu ALS olarak kısaltılan (Am-
yotrofik Lateral Skleroz) hastalığına 
sporculardan oyunculara, siyaset 
dünyasından iş dünyasına birbirin-
den ünlü yüzlerce isminde destek 
verdiği bu kampanya adına paylaşı-
lan videolar milyonlarca kişi tarafın-

dan izlendi. Türkiye’ de ortalama 7 
bin’ e yakın ALS hastası olduğu be-
lirtilirken, kurulması planlanan ALS 
kliniği için dernek yetkililerinden 
alınan bilgiye göre 5 milyon liraya 
ihtiyaç duyuluyor. Aralarında Cem 
Yılmaz, Ata Demirer, Şahan Gökba-
kar, Hülya Avşar gibi ünlü isimlerin 
de destek verdiği kampanya şova dö-
nüşse de bağışlar 500 bin tl ye ulaştı.

Türkiye ALS Derneği yetkilisi Ya-
kup Kılıç ise kampanyanın seyri ile 
ilgili; ‘‘ALS hastalığının tanınması-
nın kendileri için paradan daha ön-
celikli olduğunu ve Türkiye’ de tam 
olarak bilen ve teşhis edebilen dok-

tor sayısının bir elin beş parmağını 
geçmediğini belirtirken çoğu insanın 
kendilerine ya da çocuklarına ALS 
hastalığı testi yaptırmaktan kaçın-
dığını nedenini ise şayet böyle bir 
hastalık varsa şimdiden duymak is-
temediklerini’’ söylüyor.
  Dünyanın her yerinde her kesimden 
insanda görülebilen, bulaşıcı olma-
yan bu hastalık yüzde 90 bireysel, 
yüzde 10 kalıtsal olarak da ortaya 
çıkabiliyor. ALS hastalığının orta 
yaşlarda, mesleğinde yükselmiş, 
zeki, duygusal ve yaratıcı insanlarda 
görülme olasılığı daha yüksek. Stres 
önemli derecede bu hastalığı etkili-
yor tabii. Başlangıçta belirti ve bul-
gular ALS ile benzerlik gösterdiği 
için seğirmeler çoğunlukla anksiyete 
ile karıştırılabiliyor. Çizgili kaslarda 
karıncalanma; baldırlarda, kollarda 
ellerde vs. seğirmeler oluyorsa ve bu 
seğirmeler kasları hareket ettirdikten 
kısa bir süre duruyorsa muhtemelen 
yorgunluk, elektrolit eksikliği gibi 
sebeplerden oluyor ve endişe etmeye 
gerek duyulmuyor. 

Ancak karıncalanma ve uyuşma lo-
kal bir yerde başlıyor ve uzun aralık-
larla devam ediyorsa ve başlamadan 
önce kaslarda güçsüzlük, hareket 
zorluğu, boğazda düğümlenme his-

A
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İREM BAHARoğLU
BAsın ve YAYın KomİsYon üYesİ
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si, yutkunma zorluğu, konuşurken 
sesin yeterince ve zaman zaman vo-
lümlü çıkamaması gibi ALS’ yi akla 
getiren semptomların tümü ancak 
uzman bir doktor tarafından klinik 
ortamda teşhis edilebiliyor. Sinir sis-
temini doğrudan etkileyen,  beynin 
ve kalbin faaliyetlerini etkilemeyen 
bu hastalıkta, hasta etrafında olup bi-
tenlerin farkında fakat hiçbir kasını 
hareket ettiremediğinden günlük fa-
aliyetlerine devam edemiyor. 
Hastalığa yakalananlar ve hastayla 
birebir ilgilenenler için sinir bozucu, 
moral çökertici, hayattan bezdirici, 
neden ben dedirten ne yazık ki çare-
si henüz kesin olarak bulunamayan 
bu hastalığa yakalananlar için ufakta 
olsa bir umut Çin’ de görünüyor. Bu 
konuda uzmanlar; kök hücre deney-
lerinin kısmen başarılı olduğu ancak 
hastalığın sebebi ortadan kalkmadı-
ğı sürece sağlıklı hücrelerde benzer 
sorunun ortaya çıkabileceğini ayrıca 
sağlıklı hücre kontrol edilemezse bu 
sefer de kansere dönüşebileceğini 
belirtiyorlar. Hastalığın başlangı-
cından itibaren hayatta kalma süresi 
genellikle 4- 6 yıl olsa da 10 yıl veya 
daha uzun yaşayan pek çok hasta  
olabiliyor iken; buna örnek olarak 
Stephen Hawking’ in bu hastalığa 
rağmen 34 yıldır yaşıyor olduğunu 
görebiliriz.

Sonuç olarak; insanların ALS has-
talığına dikkat çekme kapsamında 
oluşturulan ‘‘ Bir Kova Buz’’ dökme 
kampanyası sosyal medyada pay-
laşılarak çoğalıyor. Zira kampan-
ya kapsamında kendisine meydan 
okunan kişinin 24 saat içerisinde 
başından aşağı bir kova buzlu su 
dökmesi gerekiyor. Söz konusu kişi 
başına buzlu suyu dökerse üç kişiye 
daha teklif gönderiyor. Ancak 21. 
Yüzyılın bağış kampanyaları adına 
“Bir Kova Buz” kampanyası daha 
ne kadar sürecek bilemeyiz ama halk 
arasında ALS hastalığı ile ilgili bir 
farkındalık yarattığı kesin. 

MAKALE 91
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T Üp bebeK merkezi, 
anne okulu ve il dışın-
dan gelen riskli gebe 
kadınların misafir edile-
ceği “Üremeye Yardımcı 

Tedavi Merkezi”nin kente kazandı-
rılması için Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin ve 
Vali Erdal Ata arasında protokol im-
zalandı.
Başkan Şahin, Valilik Toplantı Sa-
lonunda düzenlenen imza törenin-
de yaptığı konuşmada, Kentte tüp 
bebek merkezi, anne okulu ve il dı-
şından gelen riskli gebe kadınların 
misafir edileceği alanlara ihtiyaç 
duyulduğunu söyledi. Şahin, “Üre-
meye Yardımcı Tedavi Merkezi”nin 
kurulması konusunda ilgili bakan-
lıkla temasa geçip gerekli adımları 

attıklarını kaydetti. Şahin, sağlıkta 
yapılan dönüşümlerle anne-bebek 
ölüm oranlarının AB ortalamasının 
altına indirdiklerini kaydetti.

KiMSe evLat ÖZLeMi 
çeKMeSin
Devletin tüp bebek noktasında daha 
önceden verdiği desteklerin bulun-
duğunu aktaran Şahin, şöyle konuş-
tu:
 “Ama bizim bölgemizde bu destek 
en yakın Adana’da alınıyordu. Bu 
yüzden de özellikle genç annelerin 
bu noktada şikayetlerini aldık. Bu-
gün bu protokolle bu şikayetlerin çö-
zümü için adım atmış oluyoruz. Çok 
güzel bir merkez kurulacak. Mali 
desteği vereceğiz, Sağlık Bakanlığı-
mız da gerekli tıbbi desteği sağlaya-

cak. Bir anlamda gücümüzü birleşti-
rip önemli bir adım atmış olacağız.”
Kimsenin evlat özlemi çekmesini 
ve anasız-babasız yaşamasını iste-
mediklerini dile getiren Şahin, mer-
kezin bölge halkına hayırlı olması 
temennisinde bulundu.
Vali Erdal Ata da kentteki eğitimden 
sağlığa kadar her alanda daha ileriye 
gitmek için çaba gösterdiklerini ak-
tardı. İmzalanacak protokolün birçok 
ailenin sıkıntılarına çare üreteceğini 
aktaran Ata, tesisin bölgedeki çocuk 
sahibi olamayan ailelere önemli kat-
kılar sağlayacağını bildirdi.
Kamu Hastaneleri Birliği Genel Sek-
reteri Kadir Çağlar Çatak da, merkez 
hakkında bilgi verdi. Ata ve Şahin, 
açıklamaların ardından hazırlanan 
protokolü imzaladı.

SAğLIK92

GAzİAntep’te TüP BEBEK 
MERKEZİ KuruluYor

GAZİANTEP’TE SAğLIK BAKANLIğI’NIN DESTEğİ, GAZİANTEP BüYüKŞEHİR 
BELEDİYESİ BAŞKANLIğI vE KAMU HASTANELERİ GENEL SEKRETERLİğİ 

İŞBİRLİğİYLE, “TüP BEBEK MERKEZİ” KURULUYOR.
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ı C r o S o F t 
üreceği akıllı bi-
leklikte, 11 sen-
sörün yanında 
çoklu platform 
desteği, kro-
nometre, kalp 

sensörü gibi farklı özellikleri barın-
dırmakta. Aynı zamanda bahsedilene 
göre çoklu platform desteği ile And-

roid, iOS ve Windows Phone tabanlı 
cihazlarla uyumlu şekilde çalışabile-
cek.

Bileklikte saat bulunacak fakat üze-
rinde yer alan 11 sensör sayesinde 
bilekliği andıracak. Sağlık uygula-
malarındaki rekabetide göz önüne 
alan Microsoft, akıllı bilekliği kalp 
sensörü, nabız ölçme sensörü ve 

adım sayar gibi işlemleride basit bir 
şekilde yapabilecek.

Şuana kadar Microsoft tarafından 
resmi bir açıklama gelmese de du-
yumlara göre Ekim ayında Micro-
soft tarafından düzenlenecek konfe-
rans ile akıllı bileklik tanıtılacak.

M

Ş

microsoft
akıllı
bileklik
üretiyor

Bir günde biten şarj sorununa çözüm
Teknoloji çok Büyük Bir hızla Gelişiyor ve 
MoBil cihazlar sürekli yeni özelliklerle 
donanıyor ancak MevcuT pil Teknolojisi 
yıllarca Geriden Geldiği için şarj 
proBleMi herkesin canını sıkıyor.

iMdi bilim insanları şarj problemini çözecek yeni 
bit teknoloji geliştirdiklerini duyurdular. Stanford 
Üniversitesi’ndeki bilim insanları, mevcut Lityum 
İyon pillerinde lityum atomlarının elektrolit için-
de kullanıldığını ancak aynı zamanda anotlarda da 
lityum kullanılması halinde, pilin kapasitesinin 
önemli ölçüde arttığını tespit ettiler. Bu yeni yön-
tem sayesinde, Lityum İyon pillerin kapasitesinin 
iki veya üç kat artabileceğinin de altı çiziliyor.

Bu sadece telefonlar ve mobil cihazlar için değil, elektrikli oto-
mobiller için de önemli bir gelişme zira bu güncelleme sayesin-
de elektrikli otomobillerin mevcut menzili de iki katına çıkıyor.

uzun süredir MicrosofT Tarafından akıllı saaT çıkaracağı hakkında 
dedikodular inTerneT siTelerinde dolaşırken, yeni iddialar orTaya aTıldı. 
MicrosofT’un yeni Bir akıllı saaT değil, akıllı Bileklik üreTeceği duyuruldu.
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ınSteın meşhur bul-
macasını çocukken ta-
sarlamıştı. Beş komşu 
ve bir balık hakkındaki 
bu hain problem öyle 
akıllıcaydı ki Einstein 

bu soruyu her elli kişiden yalnızca 
birinin çözebileceğini öne sürmüş-
tü. Ama bu sadece başlangıç...

Bu kitapta, şimdiye dek tasarlanmış 
en şaşırtıcı zihin açıcılarla karşıla-
şacaksınız. Üç kapıdan birini se-
çerken, sürpriz partinin hangi gün 
olacağına dair tahmin yürütürken 
ya da bilgisayarınıza düşen ve bir 
şekilde hep doğru çıkan maç tah-
mini e-postalarının güvenilirliğini 
hesaplarken gri hücreleriniz fazla 
mesai yapacak. Çözümü bulmanız 
halinde ne kadar gururlansanız hak-
kınız. Ama aksi durumda lütfen so-
rumlu okurluğu elden bırakmayın; 
çözememenin verdiği sinirle fırlatı-
lan kitap yaralayıcı olabilir.

iderLiKLe ilgili hiçbir şey 
okumadıysanız buradan başla-
yabilirsiniz! İş dünyasında da 
değişmeyen tek şey değişim-
dir. Ya kendimizi buna adapte 
etmeli ya da demode olmayı, 

daha kötüsü, yok olmayı göze almalıyız. Gü-
nümüzde bu değişimi yönetecek liderler daha 
da önem kazanıyor. Yepyeni kuruluş yapıları 
ve bunların getirdiği yeni iş yapma yolları-
nı, bambaşka vasıflarla donatılmış çalışanları 
anlamak ve yönetebilmek, bambaşka vasıf-
larla donatılmış liderler gerektiriyor. Liderlik 
alanının en etkili uzmanlarının Harvard Busi-
ness Review’den derlenen 10 makalesi, yeni 
liderlik anlayışını uygulamak zorunda olan 

her yönetici için altın değe-
rinde. Bu kitapta hem ken-
dilerini hem de şirketlerini 
değişime hazırlamak isteyen 
yöneticilerin ihtiyaçlarını 
karşılayacak fikirleri bula-
caksınız.

u kitap, pek çok alıcı-
satıcı ilişkisinde yaşanan 
sorunların üstesinden 
gelmek için bulabileceği-
niz en iyi kişisel-gelişim 
kitabı. Eğer arzu ettiğiniz 
satışlara ulaşamıyorsa-

nız, bu kitap kendinizi ve müşterinizi 
daha iyi anlamanıza yardımcı olacak-
tır.” -Gerhard Gschwandtner, Personal 
Selling Power dergisi editörü “Satış 
alanında bir dönüm noktası bu. Bugün 
satışta başarılı olmak için geleneksel 
düşünceden radikal bir sapma yaşan-
ması gerekiyor.” Bu kesin ifade, satıcı-
lık mesleği ve satış sanatında yeni bir 
çağın yol göstericisinden Dr. Thomas 
Gordon ve Carl D. Zaiss’a ait. Satış 
dünyasında çığır açan bu cesur yaklaşı-
mın merkezinde, Gordon Uluslar Arası 

Eğitim’i liderlik, yöneticilik, ebeveyn-
lik ve öğretmenlik alanlarında, günü-
müzde yaratıcı bir değişiklik yapma 
konusunda en ünlü ve etkili güçlerden 
biri yapan kanıtlanmış ilkeler ve teknik-
ler bulunmaktadır. Her seviyeden satış 
elemanları ve müdürler için, Etkili Satış 
Eğitimi bugünün iş arenasında satış zor-
luklarıyla başa çıkmak için göze çarpan 
yeni bir sistem öneriyor. Her satışı bir 
kazan-kazan ortaklığı yapmak, işine gö-
nül vermiş idarecilerle, iş arkadaşlarıy-
la sağlam bağlar kurmak ve olağanüstü 
bir performansı hazırlayan teşvik edici 
bir iş ortamı kurmak için geçerliliği 
kanıtlanmış bir metot sunuyor. Gerçek 
anlamda devrim niteliğinde olan Etkili 
Satış Eğitimi, kendi başarısını ve çalış-
tığı kurumun başarısını artırmak isteyen 
herkes için paha biçilmez bir rehber.

Kitabın Yazarı:
Jeremy Stangroom
Sayfa Sayısı: 144
baskı Yılı: 2014

Yayın evi: Domingo

Kitabın adı: Liderlik
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Sayfa Sayısı: 258 baskı Yılı: 2014  
dili: Türkçe Yayınevi: Optimist
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GaGiad eğiTiM ve çevre fonu serTifikaları TasarıMı yenilendi…  özel 
Günlerinizde siz de eğiTiMe ve çevreye kaTkıda Bulunun, fark yaraTın. 
      özel Günlerinizde eğiTiM ve çevre fonu serTifikası GönderMek için 

dernek MerkeziMiz ile irTiBaTa GeçeBilirsiniz.

SAYIN EğİTİM VE çEVRE GÖNüLLüSü;

EğİTİM vE çEvRE FONU 95
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